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උහන ප්රාදේශීය සභාදේ පැවති 07 වන සභා වාරදේ පනස් නවවන සභා 
රැස්ීම් වාර්තාව 

 

දිනය #- 2023.02.09     පෙ.ව. 10.00  
 

1. ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මයා  ගරු සභාෙති 

2. එච්.එම්. ජගත් පේශප්රිය අපේවර්ධන මයා  ගරු උෙ සභාෙති 

3. රංජිත් වනිගසංහ ඒකනායක මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

4. ඒ සුසන්ත කුමාර කුසුම්සරි මය   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

5. ඩී. ආරියරත්න පෙලංකාවල මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

6. ඊ.ආර්. සුමනාවති මිය    ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 

7. පූජය උඩපවල ධම්මතිලක හිමි    ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

8. එල්.එච්. කරුණාපසේන ෙයාතිලක මයා  ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

9. පී.ඒ.අයි. සන්ධයා ෙලිහක්කාර මිය   ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 

10. එම්.එම්. මාලක මිහිර බණ්ඩාර මයා  ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

11. පක්.එම්. කුලතංග මයා    ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

12. එන්.එච්. ලාල් ජයන්තසරි මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

13. එල්.ආර්. චන්රපසේකර බණ්ඩාර මයා  ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

14. එච්.පී. ජයතිලක මයා    ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

15. ආර්.ඒ.ඩී. සසර ශාන්ත කුමාර මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

16. ඒ.ලලිත් කුමාර මයා    ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

17. පක්. පේමසරි මයා     ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

18. පක්.එච්. චමින්ෙ පුෂේෙ කුමාර මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

19. එන්. අමරකීර්ති මයා    ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

20. ඒ. නන්දිකා ප්රියන්ති කුමාරි මිය   ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 

21. පේ.පී. සුගන්ි ෂාවිකා මිය    ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 

22. පේ.ආර්. ජගත් ප්රසන්න මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

23. පක්.බී. විමලරත්න මයා    ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

24. ආර්.එම්. ජයවීර රත්නායක මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

25. එච්.පී. ප්රියන්ත සසර කුමාර මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

26. ඩේ.ඩී. ෙර්ශන නුවන් විශේනපේව මයා  ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

27. ඩී.එම්. සීතා කුමාරිහාමි මිය    ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 
 

පනාෙැමිණි ගරු මන්ීවරුන් 
 

1. එන්.ජී. චතරංග ෙර්ශන කුමාර මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

2. පී.පක්. තරිඳු තෂාන් ධනංජය මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී   

3. පක්.වී.ජී. නයනා කුමුදුනි මිය               ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 

4. ඩේ. රාණි මැණිපක් මිය    ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 
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01.ආගම සහිකිරීම හා මියගිය රණ විරුවන් සහිකිරීම  
 

ගරු සභාෙතිතමා විසන් ෙැමිණ සටි සයළුම මන්ීවරු පිළිගැනීපමන්ෙ ආගමික වතාවත් සදු කිරීපමන් අනතරුව රට 

පවනුපවන් දිවිපිදු රණවිරුවන් සහි කිරීපමන් ෙසු පෙ.ව.10.00  රැසේවීම් කටයුත ආරම්භ කරන ලදී.  

 
රැසේවීම ආරම්භපේදී ගරු මන්ීවරුන් 21 පෙපනක් ෙැමිණ සටින ලදී.  
 

1. ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මයා  ගරු සභාෙති 

2. රංජිත් වනිගසංහ ඒකනායක මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

3. ඒ සුසන්ත කුමාර කුසුම්සරි මය   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

4. ඩී. ආරියරත්න පෙලංකාවල මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

5. ඊ.ආර්. සුමනාවති මිය    ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 

6. පූජය උඩපවල ධම්මතිලක හිමි    ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

7. එල්.එච්. කරුණාපසේන ෙයාතිලක මයා  ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

8. පී.ඒ.අයි. සන්ධයා ෙලිහක්කාර මිය   ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 

9. එම්.එම්. මාලක මිහිර බණ්ඩාර මයා  ගරු ප්රා.ස. මන්ී  

10. පක්.එම්. කුලතංග මයා    ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

11. එන්.එච්. ලාල් ජයන්තසරි මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

12. එල්.ආර්. චන්රපසේකර බණ්ඩාර මයා  ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

13. ආර්.ඒ.ඩී. සසර ශාන්ත කුමාර මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

14. ඒ.ලලිත් කුමාර මයා    ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

15. පක්. පේමසරි මයා     ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

16. පක්.එච්. චමින්ෙ පුෂේෙ කුමාර මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

17. ඒ. නන්දිකා ප්රියන්ති කුමාරි මිය   ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 

18. පේ.පී. සුගන්ි ෂාවිකා මිය    ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 

19. පක්.බී. විමලරත්න මයා    ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

20. ආර්.එම්. ජයවීර රත්නායක මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

21. ඩී.එම්. සීතා කුමාරිහාමි මිය    ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 

 

02.පසු ගිය මස සභා වාර්තාව ඉදිරිපත් කිරීම. 
 

 

ගරු සභාපතිතුමා 

 
 

මා විසන් නයාය ෙත්රය සමග ලැපබන්නට සැලැසේූ ෙසුගිය මස සභා වාර්තාව කියවන ලෙ පසේ සලකා 

විපරෝධතා පහෝ නිවැරදි කිරීම් පනාමැති නම් වාර්තාගත කර ඇති ෙරිදි සේිර කර ගන්නා පලස ප්රකාශ කරන 

ලදි. 
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ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී පී.ඒ.අයි.සන්ත්රයා පලිහක්කාර මිය  විසින්ත්ර  සභා වාර්තාව  ස්ිර කරන ලදි. 

 

එම අවස්ථාදේ පැමිණ රැඳී සිටි සියලු මන්ත්රීවරුන්ත්රදේ කැමැත්ත මත  සභා වාර්තාව සම්මත විය. 
 

 

 

 

03.ගරු සභාපතිතුමාදේ විද ්ෂ නිදේදන - නැත 

04.සන්ත්රදේ , දපත්සම්, පැමිණිලි හා සන්ත්රනිදේදන - නැත 

05. යථා පරිදි කල් දී ඇති ප්ර ්න  - නැත 

ඔරපලෝසු පේලාපවන් පෙ.ව.10.05 ගරු ප්රා.ස.මන්ී  එච්.පී.ප්රියන්ත සසර කුමාර මයා ෙැමිපණන ලදි.    

 

ඔරපලෝසු පේලාපවන් පෙ.ව.10.10 ගරු ප්රා.ස.මන්ී  එන්.අමරකීර්ති මයා හා ගරු ප්රා.ස.මන්ී  

එච්.පී.ජයතිලක මයා  ෙැමිපණන ලදි.    
 

06. යථා පරිදි කල් දී ඇති දයෝජනා සභාවට ඉදිරිපත් කිරීම 

දයෝජනා අංක 06/2023/02(01) 

 

ගරු සභාෙති ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මහතා විසන්, උහන ප්රාපේශිය සභාපේ පගවීම් කටයුත සඳහා  

ෙළමු අත්සන පලස පල්කම් තනතපර් රාජකාරි භාරගන්නා ලෙ එම්.ඒ.පී.මැෙපගාඩ මහත්මියපේ අත්සන 

පයාොගැනීමට  සභාපේ අනුමැතිය සඳහා පයෝජනා පකාට ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී රංජිත් වනිගසිංහ ඒකනායක මයා විසින්ත්ර  ස්ිර කරන ලදි. 

 

 එම අවස්ථාදේ පැමිණ රැඳී සිටි සියලු මන්ත්රීවරුන්ත්රදේ කැමැත්ත මත ඒකමතිකව  සම්මත විය. 
 

 

දයෝජනා අංක 06/2023/02(02) 

ගරු සභාෙති ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මහතා විසන්, උහන ප්රාපේශිය සභාපේ ප්රසම්ොෙන , ෙරිසර , 

නිවාස හා ප්රජාසංවර්ධන පුසේතකාල , කසල කළමනාකරණ හා කළමනාකරණ පමපහයුම් යන කමිටු වල 

සාමාජික පලස කටයුත කල පී.ඒ.අයි.අයි. මැණිපක් පමනවිය සේථාන මාරු ූ බැවින් ඒ සෙහා පල්කම් 

තනතපර්  රාජකාරි භාර ගන්නා ලෙ  එම්.ඒ.පී මැෙපගාඩ මහත්මිය 2023.01.16 දින සට ෙත් කිරීමට සභා 

අනුමැතියට පයෝජනා පකාට ඉදිරිෙත් කරන ලදි.                                                                                                                                                                                  

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී එච්.පී. ජයතිලක මයා විසින්ත්ර එම දයෝජනාව  ස්ිර කරන ලදි. 

 

එම අවස්ථාදේ පැමිණ රැඳී සිටි සියලු මන්ත්රීවරුන්ත්රදේ කැමැත්ත මත ඒකමතිකව  සම්මත විය. 
 

දයෝජනා අංක 06/2023/02(03) 

 

ගරු සභාෙති ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මහතා විසන්,පල්කම් තමියපේ නිවාඩු දින වැටුප් පගවිම හා 

දුරකතන දීමනා  රු. 1500.00 ලබා ගැනීම සෙහා සභා අනුමැතියට පයෝජනා පකාට ඉදිරිෙත් කරන ලදි.   

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී දක්. දේමසිරි මයා විසින්ත්ර එම දයෝජනාව  ස්ිර කරන ලදි. 
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ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී රංජිත් වනිගසිංහ ඒකනායක මයා 

 

පල්කම් තමියපේ නිවාඩු දින වැටුප් පගවිම හා දුරකතන දීමනා පගවීම සෙහා අනුමැතිය සෙහා ෙලාත් ොලන 

සහකාර පකාමසාරිසේ මගින්  ෙලාත් ොලන පකාමසාරිසේට ලිඛිතව ලිපි පයාමු කලවිට එම දීමනා පමතමියට 

හිමි නම් ඒ සෙහා අනුමැතිය ලබා දීම සදු පේවි යැයි ප්රකාශ කරන ලදි.එතමියට එම දීමනා චක්රපල්ක මගින් 

හිමි නම් ඒවා  පගවීම් සදුකලාට  කිසම විරුේධත්වයක් නැති බව ප්රකාශ කරන ලදි.  

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී දක්. විමලරත්න  මයා. 

 

පල්කම්තමිය රාජය නිළධාරිණියක් බවත්,එතමියට එම දීමනාව හිමි නම් ඒවා පගවිය යුත බව ප්රකාශ කරන 

ලදි . රාජය නිළධාරිණියක් වශපයන් පසේවය කරන එතමියට චක්රපල්ඛ පහෝ අනෙනත්  අනුව එතමියට එම 

දීමනාව හිමිනම් පගවිය යුත බව ප්රකාශ කරන ලදි.මා ෙකින ආකාරයට සභාපවන් ඒ සෙහා සම්මත කිරීමක් 

අවශයය පනාවන බව ප්රකාශ කරන ලදි.නමුත් නීති අනෙනත් අනුව එතමියට ඒවා හිමි පනාමැතිනම් සභාපේ 

සම්මත කර එම දීමනා පගවීමටෙ හැකියාවක් ඇති බව ප්රකාශ කරන ලදි.එම නිසා ඒ ක්රම පෙක ෙටලවා 

ගන්පන් නැතිව ප්රථමපයන්ම අෙ බැලිය යුත්පත් එතමියට එම දීමනා නීතයානුකූලව හිමිෙ යන්නයි.එපසේ හිමි 

නම් අපෙන් අනුමැතිය අවශයය පනාවන බවත් , එපසේ හිමි පනාමැතිනම් සභාපේ පයෝජනාවක් පගන 

එතමියට එම දීමනා පගවීම සාධාරණ බව ප්රකාශ කරන ලදි.  

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී රංජිත් වනිගසිංහ ඒකනායක මයා 

 

පමම දුරකතන දීමනා හා නිවාඩු දින වැටුප් එතමියට හිමි පනාමැතිනම් සභා අනුමැතියක් අරපගන පගවිය 

හැකි වුවත් මා එේ සෙහා විරුේධ බව ප්රකාශ කරන ලදි.මීට පෙර සටි පල්කම් තමියටත් එපසේ පගවීම් පනාකල 

බැවින් පමතමියටෙ සභා අනුමැතිය අරපගන පගවීම් කිරීම සදු පනාකල යුත බව ප්රකාශ කරන ලදි.නමුත් 

පමතමියට නීතයානුකූලව එම දීමනා හිමිනම් අනිවාර්යපයන් පගවීම් කලයුත බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ගරුසභාපති තුමා. 

 

සභාව විසන් පගවීම සෙහා සභා අනුමැතිය ලබා දුන්නත් , සභා අනුමැතිය සමග චක්රපල්ඛ අමුණා ෙලාත් 

ොලන සහකාර පකාමසාරිසේ මගින්  ෙලාත් ොලන පකාමසාරිසේට අනිවාර්යපයන් ලිපි පයාමුකර අනුමැතිය 

ලබා ගත යුත බවත් ෙැහැදිලි කරන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී ඩී.ඒ. දදලංකාවල මයා 

 

විමලරත්න මන්ීතමා ෙැවසූ ෙරිදි පම් සෙහා හිමිකමක් තිපබනවානම් සභාවට ඉදිරිෙත් කර අනුමැතිය ලබා 

ගැනීමට අවශයය පනාවන බවත්, සභා අනුමැතියක් අරපගන එය යැූ ෙසු එහි වගකීම අෙ විසන් ගතයුත 

බැවින් ඔබතමා පම් පිලිබෙ විමසීමක් සදු කරන පලස ප්රකාශ කරන ලදි.චක්රපල්ඛ තිපබනවානම් විමසීමක් 

සදු කිරීමට අවශයය පනාවන බවත් , එපසේ චක්රපල්ඛ පනාමැතිනම් ෙලාත් ොලන පකාමසාරිසේ පගන් 

විමසීමක් සදු කිරීම සුදුසු  බව පෙන්වා පෙන ලදි.ලංකාපේ අනිත් ප්රාපේශිය සභා ,නගර සභා,මහ නගර සභා, 

සයල්පල්ම වාපේ මන්ීවරුන්ට දුරකතන දීමනා, ගමන් වියෙම්, ඉන්ධන වියෙම් , සයළුම පේ හිමි බවත්, 

එතමන්ලාට සභාපවන් සම්මත කර ලබා දී තිපබන බවත් , අම්ොපර් ෙමණක් ඒවා පනාමැති බවත් , සභාවට 

ෙැමිණි මුල් කාලපේ අනුමැතිය ලබා ගැනීමට කතා කලත් , ඒ පිළිබෙ කටයුත පනාකල බවත් , ඒ සෙහා පම් 

සභාපවන් ලිපියක්වත් පයාමු පනාකල බවත් ප්රකාශ කරන ලදි. එපසේ තිබියදී අෙ විසන් සභා සම්මත කර 

පල්කම්තමියට එම දීමනා ලබා දීමට අවශයයතාවයක් පනාමැති බවත් , එතමියට හිමි කමක් තිපබනවානම් 

එය ලබා දිය යුත බව ප්රකාශ කරන ලදි. මන්ීවරුන්ට තිපබන හිමිකම ලබා පනාදී පල්කම්තමියට අෙ විසන් 

එම දීමනා අමුතපවන් ලබා දීම අවශයය පනාවන බව ෙැහැදිලි කරන ලදි.පමය ඔබතමියට ෙක්වන 
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විපරෝධතාවයක් පනාවන බව ප්රකාශ කරන ලදි. මා සතන ආකාරයට ඔබතමියට එම දීමනා සෙහා හිමිකමක් 

ඇති බැවින් එම දීමනා පගවීමට ඉහල නිළධාරීන්පගන් අෙහසේ විමසා කටයුත කරන පලස ප්රකාශ කරන ලදි.  

 

ගරුසභාපති තුමා. 

 

පම් කාරණය දිගින් දිගටම කතා කිරීමට අවශයය පනාවන බවත් , ෙලාත් ොලන පකාමසාරිසේට පයාමුකර 

පම් සෙහා අනුමැතිය ලබා ගත හැකි බවත් , සමහර අවසේථාවල චක්රපල්ඛ නීතිරීති , තිබුනට සභාපේ මූලයමය 

තත්වය සලකා බැලිය යුත බවත් , සභාවට එම මුෙල් පගවීමට හැකියාව තිපබනවාෙ යන්න විමසා බැලිය යුත 

බවත් ප්රකාශ කරන ලදි.එම පහේතව නිසා සභාපේ අනුමැතිය අරපගන ඉහල නිළධාරීන්පේ අනුමැතිය සෙහා 

පයාමු කිරීම සදු කිරීම සුදුසු බව ප්රකාශ කරන ලදි.ෙසුගිය මාස වල සභා වාර්තා වල පුහුණු දීමනා පගවුපේ 

පකපසේෙැයි විමසන බවත් , එමනිසා සභාවට ඉදිරිෙත් කර අනුමැතිය ගත්විට එපසේ ප්රශේන කරන්නට පනාහැකි 

නිසා සභා අනුමැතිය සෙහා ඉදිරිෙත් කල බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී රංජිත් වනිගසිංහ ඒකනායක මයා. 

 

පමම දීමනාවට එතමියට හිමිකමක් ඇත්නම් ඒ සෙහා චක්රපල්ඛ ඇති බවත් , ඒ චක්රපල්ඛ අංක අනුව යැයි 

සෙහන් කර පමම පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කලානම් පමෙමණ කතා කල යුත නැති බවත් , ඒ අඩුොඩුව සමග 

පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කිරීම නිසා ගැටළු සහගත බවත් පෙන්වා පෙන ලදි .ඔබතමා සභාපේ මූලය තත්වය ගැන 

සලකා යැයි ෙැවසූ නිසා මම පමපසේ ෙැවසූ බවත් , සභාපේ මූලය තත්වය දුර්වල නිසා එපසේ පගවීමට පනාහැකි 

බවෙ පෙන්වා පෙන ලදි.නමුත් සභාපේ මූලයතත්වය පකාතරම් දුර්වල වුවත් පමතමියට රාජකාරීමය 

වශපයන් පමය හිමි නම් එය පගවිය යුත බව ප්රකාශ කරන ලදි.පුහුණු දීමනා පගවීම සම්බන්ධව මම ඉතාම 

විරුේධ බවත් , ෙසුගිය සභා වාරයක අතිකාල දීමනා අනුමත කර ගැනීමට පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කල බවත් 

, එහිදී අවසන් ගිනුම සකසේ කරන නිළධාරීන්ට පෙබරවාරි මස ෙක්වා අතිකාල දීමනා පගවීමට අනුමැතිය 

ඉල්ලා තිබූ බවත් , අපි එයට විරුේධ ූ බවත් මුෙල් ලබා දී පුහුණු වීම් කල ෙසුත් තමන්පේ රාජකාරිය හරියට 

කරන්නට බැරිව අතිකාල දීමනා ඉල්ලන බවත් ප්රකාශ කරන ලදි.එම නිසා පමතමියටත් පම් දීමනාව හිමි 

නම් පගවීම් සදුකලයුත බවත් ,හිමි නැතිනම් පගවීමි සදු පනාකල යුත බවත් පෙන්වා පෙන ලදි.මූලය තත්වය 

යහෙත් අතට පගන ඒමට කටයුත කර ඉන් ෙසු ඒ ගැන සලකා බැලීම සුදුසු බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී ඩී.ඒ. දදලංකාවල මයා 

 

පුහුණු දීමනා පගවීමසම්බන්ධව මමත් ෙැඩි පලස විරුේධ ූ පුේගලපයක් පලස පම් පිළිබෙ කතා කල යුත 

බවත් , නිළධාරීන් පුහුණු පවන එකට පගවන මුෙල සම්බන්ධව අපි විරුේධ පනාවුනු බවත් , එයට විරුේධ 

වීමට ෙැහැදිලි පහේත තිබුනු බවත් ප්රකාශ කරන ලදි.සභාවාර්තාව සකසේ කිරීපම්දී , ෙැන් සටින නිළධාරිණිය 

ෙැමිපනන්නට පෙර , සභාවාර්තාව සකසේ කරන අය සටියදී පවනත් අය පුහුණුවීම් වලට යැූ බවත් , සභා 

වාර්තාපේ යම් පෙයක් ෙැවසූ විට මම ටයිප් කරන්නට ෙන්පන් නෑ කියූ අය සටි බවත් , වාහන අළුත්වැඩියා 

කිරීපම් පුහුණු වැඩමුළු වලට කාන්තාවන් යැූ බව ප්රකාශ කරන ලදි.එවැනි ෙැහැදිලි පහේත තිබුන නිසා අපි 

පුහුණු දීමනා පගවීම සම්බන්ධව විරුේධ ූ බවත් , පනාමැතිනම් , ඉරිසයාවට , කුහකකමට  විරුේධ පනාූ 

බවත් ප්රකාශ කරන ලදි. සභාවාර්තාව සකසේකරන නිළධාරීන් සටියදී පවන නිළධාරීන් එම පුහුණු 

වැඩමුළුවලට යැූ බව පහාෙටම මතක බවත් ,ඔවුන්ට සභාවාර්තාව සකසේ කරන්නට කියූ විට ටයිප් කරන්නට 

ෙන්පන් නෑ යැයි ෙැවසූ බවත් ප්රකාශ කරන ලදි.එම නිසා ඉදිරිපේදී එවැනි වැඩමුළු ෙැමිණි විට වැඩකරන 

පමම නිළධාරී තමිය යවනවා මිස පවන අය ඒ පුහුණුවට යැවීම සදු පනාවිය යුත බව ප්රකාශ කරන ලදි.අොල 

නැති අය පුහුණු වැඩමුළු වලට යැවීම පනාකල යුත බව ප්රකාශ කරන ලදි.එම පුහුණුපවන් ඵලොයීතාවයක් 

තිපබනවානම් ඒ සෙහා මුෙලක් වියෙම් ූවාට කිසම ප්රශේනයක් නැති බව ප්රකාශ කරන ලදි. 
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ගරුසභාපති තුමා. 

 

පෙලංකාවල මන්ීතමා ෙැවසූ කාරණය ඉතා වැෙගත් බවත් , අලුතින් ෙැමිණි පල්කම්තමියට ඒ තලින් 

අෙහසක්ගතහැකි බවත් ප්රකාශ කරන ලදි.පුහුණු වැඩමුළු වලට නිළධාරීන් යැවීපම්දී අෙ සමග සාකච්ඡා 

පකාට නිළධාරීන් පයාමු කිරීමට ඉදිරිපේදී වගබලා ගතයුත බව ප්රකාශ කරන ලදි.මා ෙැනුවත් කර අොල 

නිළධාරීන් ෙමණක් ඒ සෙහා පයාමු කරන පලස ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ඔරපලෝසු පේලාපවන් පෙ.ව.10.21 ගරු ප්රා.ස.මන්ී  ෙර්ශන නුවන් විශේනපේව  මයා ෙැමිපණන ලදි.    

 

ඔරපලෝසු පේලාපවන් පෙ.ව.10.25 ගරු ප්රා.ස.මන්ී  පේ.ආර් ජගත් ප්රසන්න මයා ෙැමිපණන ලදි.    

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී දක්.එච්.චමින්ත්රද පුෂ්පකුමාර මයා. 

 

හිටපු සභාෙතිතමා හා පෙලංකාවල මන්ීතමා ෙැවසූ කරුණු මත පනාපයක් පනාපයක් ප්රශේන ඈොපගන යන 

බවත් ප්රකාශ කරන ලදි.එතමියට රාජය නිළධාරියක පලස එම දීමනාව හිමිනම් එය ලබා දීම පිලිබෙ අපප් 

අකමැත්තක් නැති බවත් , ඒ සම්බන්ධව අෙට  කිසම ප්රශේනයක් නැති බවත් ප්රකාශ කරන ලදි.නමුත් ඔබ 

තමාපේ ප්රකාශයකදී මූලයමය තත්වය ගැන සලකා කටයුත කලයුත බව සෙහන් ූ නිසා හා සභා අනුමැතිය 

ඉල්ලා සටි නිසා අපප් සභා අනුමැතිය ඒ සෙහා ලබා පනාපෙන බවත් , එතමියට එම දීමනාව හිමිනම් සභා 

අනුමැතියක් ඒ සෙහා අවශයය පනාවන බවත් , නීතිමය තත්වය මත ෙලාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිසේ 

මගින් ෙලාත් ොලන පකාමසාරිසේට පයාමු කිරීපම්දී සභා අනුමැතියක් අවශයම නම් එහිදී යම් මැදිහත් වීමක් 

සදුකල හැකි බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රීනී පී.ඒ.අයි. සන්ත්රයා පලිහක්කාර මිය.  

 

අවුරුදු ෙහක් පුරාවට සභාවාර්තාපේ ප්රශේන තිබුනු බවත් , ෙරිොලන නිළධාරිණිය පලස සභාපේ අයිතිය , 

සභාපේ පසේවකයින්පේ , භාණ්ඩ වල සයළුම පේ වල අයිතිය පල්කම් තමියට ෙැවපරන බවත් , එම නිසා 

සභා වාර්තාව සකසා අවසන් වු ෙසු එහි අඩුොඩු සයල්ල කියවා බැලිය යුත බව ප්රකාශ කරන ලදි.එම නිසා 

සභාෙතිතමා ෙැවසූ ෙරිදි ඔබතමිය ෙරිොලන නිළධාරිණිය පලස කටයුත කිරීපම්දී , ලිපි පල්ඛන හා කලයුත 

වැඩකටයුත සභාෙතිතමා සමග සාකච්ඡා කර විසොපගන ඉදිරියට කටයුත කිරීම සුදුසු බව පෙන්වා පෙන 

ලදි.ප්රශේන ෙැන පනානගින ආකාරයට වැඩකටයුත කරන්න යැයි ඔබතමියපගන් ඉල්ලා සටින බව ප්රකාශ 

කරන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී ඩී.ඒ. දදලංකාවල මයා 

 

චක්රපල්ඛ අනෙනත් වලට අනුව පල්කම්තමියට පමම දීමනාව හිමි නම් එය පගවීම සදුකල යුත බවත් , එපසේ 

පනාමැතිනම් පමතමියට එවැනි පෙයක් හිමිෙැයි විමසා බලා කටයුත කරන පලස ප්රකාශ කරන ලදි.ඒ සෙහා 

සභා අනුමැතියක් අවශයය පනාමැති බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

 
 

එම දීමනා දගීම සදහා පලාත් පාලන සහකාර දකාමසාරිස් මගින්ත්ර පලාත් පාලන දකාමසාරිස් දවත ලිඛිතව 

දයාමු කර අව යය කටයුතු සිදු කිරීමට තීරණය විය. 

 

එම තීරණය එම අවස්ථාදේ පැමිණ රැඳී සිටි සියලු මන්ත්රීවරුන්ත්රදේ කැමැත්ත මත ඒකමතිකව  සම්මත විය. 
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ඔරපලෝසු පේලාපවන් පෙ.ව.10.30 ගරුඋෙසභාෙති එච්.එම්.ජගත් පේශප්රිය අපේවර්ධන මයා ෙැමිපණන 

ලදි.    

 

ඔරපලෝසු පේලාපවන් පෙ.ව.10.33 ගරු ප්රා.ස.මන්ී  පක්.බී. විමලරත්න  මයා පිටවී යන ලදි.    

 

දයෝජනා අංක 06/2023/02(04) 

 

ගරු සභාෙති ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මහතා විසන්,LDSP වයාෙෘතිය මගින් අඩු ආොයම්ලාභී ෙවුල් 

2500ක් සෙහා බීජ පබොදීම හා අපලවි කටයුත සදුකිරීමට සභා අනුමැතිය සෙහා පයෝජනා පකාට ඉදිරිෙත් 

කරන ලදි. 

 

ගරුසභාපති තුමා. 

 

ඉහත පයෝජනාවට අනුව LDSP වයාෙෘතිය මගින් මිලියන 18 ක මුෙලක් උහන ප්රාපේශිය සභාවට ලැපබන 

බවත් , අපලවි කටයුත සදුකිරීමට පොළ භූමිපේ ෙරණ කඩ කාමර 06 ක් කඩා ඉවත් කර නැවත 

අංගසම්පූර්ණව සෑදිම සදු කරන බවත් ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී රංජිත් වනිගසිංහ ඒකනායක මයා විසින්ත්ර එම දයෝජනාව  ස්ිර කරන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී එන්ත්ර. අමරකීර්ති මයා. 

 

පමම සේථානය ටවුපම් තිපබන වැෙගත්ම , ප්රධාන තැන බවත්, අපප් කාර්මික නිළධාරීන් ලවා පහෝ පවනත් 

පකපනකු ලවා පහෝ  පහාෙ සැලැසේමක් සකසේකර ඒ අනුව කටයුත කලයුත බවත් , තට්ටටු පෙකකට පහෝ 

තනකට පවන්න පුළුවන් බවත් පහාෙ සැලැසේමක් තිබිය යුත බවත් ප්රකාශ කරන ලදි.අළුත් තාක්ෂණය 

තිපබන බැවින් ඇසට දුටුවිට මනුසේසයකුට එතනට යන්නට හිපතන සැලැසේමක් වැඩය ෙටන්ගන්නට ප්රථම 

අනුමත කර ගැනීම සුදුසු බව ප්රකාශ කරන ලදි.ඉඩම පෙන්වා ෙක්ෂ සැලැසේමවල් අදින පුේගලයකු හමුවී 

උෙපෙසේ අරපගන කටයුත කරන පලසත් ප්රකාශ කරන ලදි.වැසකිලි ෙේධතිය  පොදුපේ හෙනවාෙ , හැම කඩ 

කාමරයකටම එක බැගින් හෙනවාෙ යන්න සැලසුම් කලයුත බව ප්රකාශ කරන ලදි.ඒ සෙහා උෙපෙසේ ගැනීම 

සුදුසු බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

එම අවස්ථාදේ පැමිණ රැඳී සිටි සියලු මන්ත්රීවරුන්ත්රදේ කැමැත්ත මත එම දයෝජනාව  ඒකමතිකව  සම්මත 

විය. 

 

දයෝජනා අංක 06/2023/02(05) 

ගරු සභාෙති ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මහතා විසන්,2022 වර්ෂපේ භාණ්ඩ සමීක්ෂණ මණ්ඩලපේ 

සභාෙති සෙහා ෙලාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිසේ කාර්යාලපේ ප්රජා සංවර්ධන නිළධාරී ඩී.එම්.තිලකාවතී 

මහත්මිය පවනුවට සංවර්ධන නිළධාරී ටී.බී.එසේ .ෙර්ශණ මහතා ෙත් කිරීමට සභා අනුමැතියට පයෝජනා 

පකාට ඉදිරිෙත් කරන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී ඒ.සුසන්ත්රත කුමාර කුසුම්සිරි මයා විසින්ත්ර එම දයෝජනාව  ස්ිර කරන ලදි. 

 

එම අවස්ථාදේ පැමිණ රැඳී සිටි සියලු මන්ත්රීවරුන්ත්රදේ කැමැත්ත මත එම දයෝජනාව  ඒකමතිකව  සම්මත 

විය. 
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දයෝජනා අංක 06/2023/02(06) 

 

ගරු සභාෙති ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මහතා විසන්,වෑරැන්කැටපගාඩ කඩ කාමර ප්රසම්ොෙන කටයුත 

කිරීපම්දී ඒ සෙහා අත රැෙවුම් මුෙල් (Key Money) පලස ෙහල මහල සෙහා රු.200,000.00 ක මුෙලක් හා 

ඉහල මහල සෙහා රු.100,000.00 ක මුෙලක් තැන්ෙත් වශපයන් පගාඩනැගිල්පල් ආරක්ෂක තැම්ෙතවක් 

පලස ලබා ගැනීමට සභාව මගින් තීරණය කලයුත අතර මාස 03 කට අොල කඩකුලී මුෙලක් , කඩකුලී ෙැහැර 

හැරීමක් සදුවුව පහාත් අයකර ගැනීපම් තැන්ෙත මුෙලක් පලස ලබා ගැනීමටත් , අොල කඩ කාමර සෙහා 

රක්ෂණාවරණයක් කලයුත බවට අවශයය සභා අනුමැතිය සෙහා පයෝජනා පකාට ඉදිරිෙත් කරන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී එච්.පී.ජයතිලක මයා විසින්ත්ර එම දයෝජනාව  ස්ිර කරන ලදි. 

 

ගරුසභාපති තුමා. 

 

පමම පයෝජනාව සම්බන්ධව ෙැහැදිලි කිරීම සෙහා පල්කම්තමියට අවසේථාවක් ලබා දීම සෙහා මහා සභාව 

කාරක සභාවක් කරන පලස ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

 ගරු ප්රා.ස.මන්ී එච්.පී.ජයතිලක මහතාපේ සහ ගරු ප්රා.ස.මන්ී ආර්.ඒ.ඩී.සසර ශාන්ත කුමාර මහතාපේ 

පයෝජනා සේිරත්වපයන් මහා සභාව කාරකසභාවක් බවට ෙත්විය . 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ී රංජිත් වනිගසංහ ඒකනායක මහතාපේ සහ ගරු ප්රා.ස.මන්ී ආර්.ඒ.ඩී.සසර ශාන්ත කුමාර 

මහතාපේ පයෝජනා සේිරත්වපයන් කාරක සභාව මහා සභාවක් බවට ෙත්විය . 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී රංජිත් වනිගසිංහ ඒකනායක මයා. 

 

පල්කම්තමිය පෙර තිබූ තත්වය ෙැහැදිලි කල බවත්  නව තත්වය පලස කඩ කාමර කුලී මාස තනක තබා  

ගන්නා පලස ෙැහැදිලි කල බවත් , නමුත් සුරකුම් පෙකක් අෙට තබා ගත පනාහැකි බවත් , රු. 200,000.00 

අෙ විසන් ලබා ගන්නා පහයින් එයින් පම් වාරික අඩු කර ගැනීපම් හැකියාව තිපබන බැවින් නැවත කඩ කුලී 

මාස 03 ක රෙවා තබා ගැනීම කල පනාහැකි බව පෙන්වා පෙන ලදි.නමුත් එම පයෝජනාපේ තිපබන 

රක්ෂණාවරණය  කිරීම ඉතා වැෙගත් බව ප්රකාශ කරන ලදි. රක්ෂණාවරණයෙමන විට කඩ කාමර යාබෙවම 

තිපබන බැවින් , එක් සේථානයක ගිනි ගැනීමක් සදුවුව පහාත් පගාඩනැගිල්ලම විනාශ විය හැකි බවත් , එවිට 

සමසේත සයළු පෙනාටම පේෙල අහිමි වන බැවින් අනිවාර්යපයන්ම සයළුමපෙනා රක්ෂණය කර ගැනීම 

සදුවිය යුත බව ප්රකාශ කරන ලදි.නමුත් කඩ ෙහක් ගත්විට එම කඩ විවිධ ආකාරපේ පවළොම් කරන බැවින් 

විවිධ ආකාරපේ රක්ෂණ ක්රම සදුවිය යුත බැවින් , එම පවපලන්ෙන් විසන්ම ඔවුන්ට අොල රක්ෂණ ක්රම කර 

ගත යුත බව ප්රකාශ කරන ලදි.එම කඩය රක්ෂණය කල ෙසු කඩය භාර දීම සදුවිය යුත බව ප්රකාශ කරන 

ලදි. රක්ෂණය කණ්ඩණය පනාවී කරපගන යන වැඩපිළිපවලක් සැකසීම සාර්ථක බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී දේ.ආර්.ජගත් ප්රසන්ත්රන මයා. 

 

සභාව විසන් සමසේත පගාඩනැගිල්ලට රක්ෂණය ෙමා දීම සුදුසු බවත් ,එවිට මාසක ගාසේතවට එම මුෙලත් 

ඇතලත් කිරීම සුදුසු බවත්, එවිට එය අතෙසු වීමකින් පතාරව ඉදිරියට යන බවත් පෙන්වා පෙන ලදි.තමන්පේ 

භාණ්ඩ සෙහා තමන්ට රක්ෂණයක් වුවමනානම් ෙමා ගත්තාට ප්රශේනයක් පනාවන බවත් , පගාඩනැගිල්ල 

සෙහා අෙ විසන් රක්ෂණය ෙමා දීම සුසුසු බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

 

 

ගරුසභාපති තුමා. 
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පම් දිනවල ගිවිසුම් අත්සන් කල කාලය ඉවර කඩ කාමර 05 ක් පටන්ඩර් කර තිපබන බවත් , ඉදිරිපේදී 

ගිවිසුම් අත්සන් කල කාලය අවසන් වන ආකාරය අනුව කඩ පටන්ඩර් කරන බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ගරු උපසභාපති එච්.එම්.ජගත් දේ ප්රිය අදේවර්න  මයා. 

 

උහන ආකාරයටම කඩ අරපගන අතරුබදු පෙන අය වෑරැන්කැටපගාඩ සටින බවත් ,උහනට වුනු පේම 

වෑරැන්කැටපගාඩටත් සදුපවමින් ෙවතින බව ප්රකාශ කරන ලදි.ඒ ගැන පසායා බලන පලස ප්රකාශ කරන 

ලදි.සභාපේ නිළධාරිපයක් යවා එය අධීක්ෂණය කරන පලස ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ගරුසභාපති තුමා. 

 

සභාපේ නිළධාරිපයකු යවා ඒ ගැන පසායා බැලූ අවසේථාපේදී අතරුබදු දී ඇති කඩ කාමරයක් හමුූ බවත් , 

එම කඩ කාමරය මුරාතබා ඇති බව ප්රකාශ කරන ලදි.පමම කඩ පිළිබෙ නැවත සමීක්ෂණයක් කර එම කඩ 

කාමරෙ මුරාතබන පලස පල්කම් තමියට උෙපෙසේ පෙන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී රංජිත් වනිගසිංහ ඒකනායක මයා. 

 

කඩ කාමර අතරුබදු දී තිපබනවාෙ යන්න තහවුරු කරගත යුත බවත් , ග්රාම නිළධාරී සම්බන්ධ කරපගන 

පතාරතරු සමීක්ෂණය කලයුත බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ගරුසභාපති තුමා. 

 

කඩ කාමර පිළිබෙ සභාවට කරුණු ඉදිරිෙත් කිරීම සෙහා ආොයම් ෙරීක්ෂක පක්ෂර මහතාට අවසේථාව ලබාදීම 

සෙහා මහා සභාව කාරක සභාවක් බවට ෙත් කරන පලස ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ී එච්.පී.ජයතිලක මහතාපේ සහ ගරු ප්රා.ස.මන්ී ආර්.ඒ.ඩී.සසර ශාන්ත කුමාර මහතාපේ 

පයෝජනා සේිරත්වපයන් මහා සභාව කාරකසභාවක් බවට ෙත්විය . 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ී පක්.එම්.කුලතංග මහතාපේ සහ ගරු ප්රා.ස.මන්ීනී පේ.පී.සුගන්ි ෂාවිකා මියපේ පයෝජනා 

සේිරත්වපයන් කාරක සභාව මහා සභාවක් බවට ෙත්විය . 

 

අතරු බදු දී ඇති කඩ කාමර ෙවරා ගැනීම පිළිබෙ සාකච්ඡා කල අතර කඩ කාමර ෙවරා ගැනීමට බලය 

ලබාපෙන පලස ආොයම් ෙරීක්ෂක ඉල්ලීම් කර සටි බැවින් ඒ සෙහා සභාපේ බලය ලබා දීමට තීරණය 

විය.වරිෙනම් බදු සම්බන්ධවෙ එම අවසේථාපේ සාකච්ඡා විය. රු.7,000,000.00 ක් ෙමණ සභාවට අය වීමට 

තිපබන බවෙ සෙහන් විය .  

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී රංජිත් වනිගසිංහ ඒකනායක මයා. 

 

ආොයම් ෙරීක්ෂක මහත්වරුන් සෙහා බලය ලබා දිය යුත බවත්, එයට අවශයය නීතිමය තත්වය පල්කම්තමිය 

විසන් පසායා බලා ඔවුන්ට බලය ලබා දීමට කටයුත කරන පලස ප්රකාශ කරන ලදි.එතමාට ලිඛිතව බලය 

ලබාදීම සදුකල යුත බවත් , සභා වාර්තාවට ෙමණක් සීමා පනාවී එම කටයුත්ත කඩිනමින් සදු කරන පලස 

ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී දේ.ආර්. ජගත් ප්රසන්ත්රන මහතා. 
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වසර ගනනාවක සට අෙට අයවිය යුත වරිෙනම් මුෙල විශාල බවත් ආොයම් ෙරීක්ෂක මහතා ෙැවසූ ආකාරයට 

ලක්ෂ 70 යනු විශාල මුෙලක් බවත් , එය සභාව සත පලාකු ආොයමක් හා පලාකු වත්කමක් බවත් , එම නිසා 

අෙ යන පමාපහාපත් පහෝ පම් සෙහා පයෝජනාවක් පලස ඉදිරිෙත් කලයුත බවත් , අයවිය යුත වරිෙනම් මුෙල 

නීතයානුකූල පලස අයකර ගැනීමට අවශයය කටයුත සලසා පෙන පලස මා විසන් හදිස පයෝජනාවක් පලස 

ඉදිරිෙත් කරන බව ප්රකාශ කරන ලදි.එයට අවශයය කටයුත කිරීම සෙහා එම නිළධාරීන්ට බලය ලබා පෙන 

පලසත් ප්රකාශ කරන ලදි.එවිට එම නිළධාරීන් අවශයය වැඩ කටයුත කරාවි යැයි ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

එම දයෝජනාවට අදාලව අත රැදවුම් මුදල් (Key Money) දලස පහල මහල සදහා රු.200,000.00 ක 

මුදලක් හා ඉහල මහල සදහා රු.100,000.00 ක මුදලක් තැන්ත්රපත් කලයුතු බවත් ,  දගාඩනැගිල්ල සදහා  , 

අ රක්ෂණාවරණය සභාව විසින්ත්ර දැමීමටත් , එම රක්ෂණාවරණය සදහා යන වියදම කඩ හිමියන්ත්ර දගන්ත්ර 

මාසිකව අය කර ගැනීමටත් , මාස 03 කඩකුලී රදවා දනාගැනීමටත් , හා දටන්ත්රඩර් පත්රිකාදේ එය නිවැරදිව 

සදහන්ත්ර විය යුතු බවටත් , තක්දස්රු මුදලට අමතරව රක්ෂණ වාරික මුදලද කඩකුලී සදහා එකතු කර කඩ 

හිමියන්ත්රදගන්ත්ර ලබා ගැනීමට තීරණය විය  

 

 

එම තීරණය එම අවසථ්ාදේ පැමිණ රැඳී සිටි සියලු මන්ත්රීවරුන්ත්රදේ කැමැත්ත මත   ඒකමතිකව  සම්මත විය. 

 

දයෝජනා අංක 06/2023/02(07) 

 

ගරු සභාෙති ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මහතා විසන්,UNDP ආධාර වැඩසටහන යටපත් පුසේතකාල 

සේවයංක්රීයකරණ වැඩසටහපන් මෘදුකාංග හදුන්වාදීපම්දී අන්තර්ජාල ෙහසුකම් ලබා ගැනීමට හා පුසේතකාල 

තැන්ෙත් මුෙලටව අමතරව වාර්ිකව පුසේතකාල කාඩ්ෙත අලුත් කලයුත බවත් , ඒ සෙහා ොසල් ළමුන්ට 

රු.50.00 ක් හා වැඩිහිටියන්ට රු.100.00 ක මුෙලක් අය  කිරීම සෙහා  සභා අනුමැතිය සෙහා පයෝජනා පකාට 

ඉදිරිෙත් කරන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රීනී දේ.පී. සුගන්ත්රි ෂාවිකා මිය විසින්ත්ර එම දයෝජනාව  ස්ිර කරන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී ඩී.ඒ. දදලංකාවල මයා 

 

ප්රාපේශිය සභාවක් තළින් ජනතාවට පසේවයක් විය යුත නිසා , අෙ පවන පවන අංශ වලින් අය කිරීම් කර 

වැඩිකර ගත්තාට ප්රශේනයක් නැති බවත් , නමුත් පුසේතකාලය විශාල වශපයන් ෙරිහරණය කරන්පන් ොසල් 

ෙරුවන් බැවින් , පොඩි මුෙලකින් වැඩිකර පමය නඩත්ත කරන්නට හැකි පේ යැයි පනාසතන බවත් , එම 

නිසා අපි පවනත් ආකාරයකින් පම් මුෙල පසායා ගැනීම සුදුසු බවත්, ොසල් ෙරුවන්පගන් එය අයකිරීම සුදුසු 

නැති බව ප්රකාශ කරන ලදි.පුසේතකාලයට ෙැනට ඇතලත්වීපම් ගාසේත පලස ගන්නා මුෙල ඒ ආකාරයටම 

තියමු යැයි ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ගරුසභාපති තුමා. 

 

ඔබතමාපේ අෙහස ෙැහැදිලි බවත් , නමුත් පමය UNDP එකේ ක ොන්කේසියේ බවත්,ඒවොට අප ක්රියොත්ම  

විය යුතු බවත් ප්ර ොශ  රන ලදි. UNDP එකේ ක ේවය ගන්නො විට අප ඒ ක ොන්කේසි වලට යටත් විය යුතු 

බව ප්ර ොශ  රන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී ඩී.ඒ. දදලංකාවල මයා 

 

අෙ සාමාජිකපයකුපගන් ෙැන් අය කරන මුෙල රු.20.00 ක් නම් එය රු.50.00 ෙක්වා වැඩි කිරීම තළින් අෙට 

රු.30.00 ක් වැනි ප්රමාණයක් වැඩි වන බවත් , සාමාජිකයින් 200 ක් සටින විට 200 x30 ක් වන බවත් රු. 
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6000.00 ක් වැනි මුෙලක් ෙමණක් අෙට ලැපබන බවත් , එය අෙට පවනත් ආකාරයකින්  පසායා ගතහැකි 

බව ෙැහැදිලි කරන ලදි.ඒ පිලිබෙ UNDP එ  දැනුවත්  රන කල  ප්ර ොශ  රන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී දේ.ආර්.ජගත් ප්රසන්ත්රන මයා. 

 

පෙලංකාවල මන්ීතමා ෙැවසූ පෙය සතයයක් බවත් , පගාඩක් පේලාවට පුසේතකාලය ොවිච්ි කරන්පන්  

පොතක් තමන්ට මිලදී ගැනීමට පනාහැකි පිරිසක් බවත් , පොතක් ගන්නට පුළුවන් පබාපහෝ පෙපනක් 

පුසේතකාලවලට එන්පන් නැති බවත් , ඊට අමතරව ඉතා උනන්දුපවන් වැඩ කටයුත කරන ළමයි 

පුසේතකාලයට ෙැමිපනන බවත් , ඔවුන්පේ සාමාජික මුෙල වැඩිකිරීම තලින් ඒ ෙරුවන් අධධර්යයට ෙත් වන 

බවත් පෙන්වා පෙන ලදි.ඒ වැඩි කිරීම තළින් විශාල මුෙලක් එකත කර ගන්නට පනාහැකි බවත් , එම නිසා 

මාපේ දීමනාපවන් යම් මුෙලක් ඒ සෙහා ලබා දීමට මා කැමති බවත් ප්රකාශ කරන ලදි.තවෙ සයළුම 

මන්ීවරුන්පේ මාසක දීමනාපවන් හැම මසකම රු.100.00 ක් පහෝ  රු.150.00 ක් අයකරපගන ඒ කාර්ය 

කිරීමට හැකිනම් ඉතා සුදුසු බව පෙන්වා පෙන ලදි.ඒ ආකාරයට වක්රාකාරව මුෙල් එකත කර ගැනීමට හැකි 

බව පෙන්වා පෙන ලදි.පුසේතකාලයට එන ෙරුවන් පම් සාමාජික මුෙල වැඩි කිරීම නිසා අධධර්යයට ෙත්වන 

බව ෙැහැදිලි කරන ලදි. අන්තර්ජාලයට යන වියෙම අපි පකාපහන් පහෝ පියවා ගන්නවා නම් ගැටළුවක් නැති 

බව පෙන්වා පෙන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී රංජිත් වනිගසිංහ ඒකනායක මයා. 

 

අන්තර්ජාලය ෙරිහරණය කරන විට පුසේතකාලයට සාමාජිකයන් ෙමණක්ම පනාව පවනත් අයත් ෙැමිපනන 

බවත් , ඔවුන් හිතමනාෙයට පමම අන්තර්ජාල ෙහසුකම භුක්තිවිදිය හැකි බවත් ,ඒ ගැනත් අධීක්ෂණයක් 

තිබිය යුත බවත් පෙන්වා පෙන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී ඩී.ඒ. දදලංකාවල මයා. 

 

යහොලන ආණ්ඩුකාලපේ තොසන්න ප්රපේශවල වයිෆයි ෙහසුකම් සලසා දුන් බවත්, මුහුණු පොත හා 

වට්ටසේඇප් යන්න පුළුවන් ූවාට යම් පෙයක් බාගත කරගන්න(ඩවුන්පලෝඩ්) කරගන්න බැරි බවත්,යම්  GB 

ප්රමාණයක් ෙමණක් ලබාදුන් බවත් ෙැහැදිලි කරන ලදි. වයිෆයි ෙහසුකම් සීමාකර ලබාදුන් බව ප්රකාශ කරන 

ලදි.ඒ ආකාරයට අෙපේ ෙේධතියත් සීමා කර හසුරුවා ගතයුත බව ප්රකාශ කරන ලදි.එපසේ පනාකර නිෙහපසේ 

ෙරිපභෝජනය කරන්න දුන්පනාත් අපි අමාරුපේ වැපටන බව පෙන්වා පෙන ලදි.සීමා සහිත GB ප්රමොණයේ 

ලබොදියයුතු බව කපන්වො කදන ලදි.කමය නිවැරදි ආ ොරයට සිදු ල යුතු බව පැහැදිලි  රන ලදි. 

 

 ගරු උපසභාපති එච්.එම්.ජගත් දේ ප්රිය අදේවර්න  මයා. 

 

සාමාජික වුනු ෙරුපවක්පේ සාමාජික ගාසේත පිලිබෙ ප්රශේනයක් පමතන නැති බවත් , අන්තර්ජාල ෙහසුකම් 

සෙහා ගැටළුවක් තිපබන බවත් , ෙරුවන් පවනුපවන් අපි පෙනීසටිය යුතයැයි අමුතපවන් පෙන්විය යුත 

පනාමැති බවත් , ෙැනට ගත්විට අවුරුදු 07 - 08 ළමුන්පේ ලග ෙවා ජංගම දුරකතන තිපබන බවත් , ෙැන් 08, 

09, 10, ෙන්තිවල සසුන් අන්තර්ජාලය හසුරුවන බවත් ඔවුන් දිනකට රු.50.00 ක් පහෝ රු.100.00 ක් පඩ්ටා 

කාඩ් ෙමා ගන්නා බවත් ෙැහැදිලි කරන ලදි.එම නිසා පම් පයෝජනාව ගැන මහා පලාකුවට කතාවිය යුත නැති 

බවත් ප්රකාශ කරන ලදි.මාපේ දීමනාව පම් සෙහා ලබාදීමට කැමති බවත් ප්රකාශ කරන ලදි.පම් රු.50.00 ක 

මුෙල ලබා ගන්පන් අවුරුේෙකට වතාවක් බවත් , පම් ගැන පම් තරම් තර්ක කිරීමට අවශයය නැති බව ප්රකාශ 

කරන ලදි.  අවුරුේෙකට වතාවක් ර.50.00 ක්  පෙන්න බැරි පකපනක් සටිනවායැයි මා පනාසතන බවත් 

ප්රකාශ කරන ලදි.එම නිසා ොසල් ෙරුවන්පගන් අවුරුේෙකට  රු.50.00 ක් හා වැඩිහිටිපයකුපගන් 

අවුරුේෙකට රු.100.00 ක මුෙලක් ලබා ගැනීම සුදුසු බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී ඩී.ඒ. දදලංකාවල මයා. 
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පකලින්ම මට පචෝෙනා කලායැයි සතන බවත්, අෙ විසන් ප්රාපේශිය සභාව නඩත්ත කරන්නට අවශයය නැති 

බවත් , අෙ සටින්පන් ප්රාපේශිය සභාව තළින් ජනතාවට පසේවය කිරීමක් සදු කරන්නට යැයි ප්රකාශ කරන 

ලදි.අෙ මීට පෙර යම් යම් ළමුන් පතෝරාපගන මන්ීවරු හරහා ශිෂයත්ව ක්රමයක් ක්රියාත්මක කල බවත් , 

සභාපේ අනවශයය වියෙම් පකාෙමණ සදුවනවාෙැයි විමසන ලදි.එමනිසා රු.6000.00 ක් යනු පම් කාලපේ 

හැටියට සුළු මුෙලක් බවත් පෙන්වා පෙන ලදි.පමම රු 50.00 ක මුෙල ළමයකුට පෙන්නට බැරිකමක් නැතිබව 

සතයය බවත් , නමුත් ප්රාපේශිය සභාපවන් ජනතා පමපහවරක් සදු කරනවානම් පමය අධයාෙනයට සම්බන්ධ 

කටයුත්තක් බැවින් සභාව හරහා පනාමිපල් ලබා දීම සුදුසු බව ප්රකාශ කරන ලදි.පමය ලකුණු ෙමා ගැනීමට 

කල කතාවක් පනාවන බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී එන්ත්ර.එච්.ලාල් ජයන්ත්රතසිරි මයා. 

 

පකාපරෝනා කාලය එනතරුම මාපේ දීමනාපවන් රු.1500.00 ක මුෙලක් මා විසන් පුසේතකාලයට ලබාදුන් 

බවත්, තරඟ සංවිධානය කර ළමුන්ට තයාග ලබා දීමක් සදුකල බව ප්රකාශ කරන ලදි.පම් කටයුත්තත් තමන් 

කැමතිනම් කරන්නට පුළුවන් බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ගරුසභාපති තුමා.  

 

පුසේතකාලපේ සයළුපේම පනාමිපල් කර දීමට ගියවිට ළමුන්ට එය ෙැපනන්පන් නැති බවත් , පුසේතකාලය 

ෙරිහරණය කිරීපම්දී කිසම වගකීමක් නැතිව කටයුත කරන බවත් , එම නිසා පුසේතකාල සාමාජිකයින් 

පුසේතකාල පොත් රැපගනගිය විට නැවත භාරදීම සදු පනාකර සටින බවත් , එම පහේත නිසා ෙසුගිය කාලපේ 

රාජකාරී කල සමහර පසේවකයින්ට අිභාර පගවීමට සදුවී ඇති බවත් , පෙන්වා පෙන ලදි.එපසේම පරෝහන 

මන්ීතමා ෙැවසූ අෙහස ඉතා පහාෙ අෙහසක් බවත් ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

දමම දයෝජනාදවහි සදහන්ත්ර පරිදි පාසල් දරුවන්ත්රදගන්ත්ර අවුරුේදකට  රු.50.00 ක් හා වැඩිහිටිදයකුදගන්ත්ර 

අවුරුේදකට රු.100.00 ක මුදලක් අයකර පුස්තකාල කාඩ්පත අවුරුේදකට වරක් අලුත් කිරීම සුදුසු බව 

තීරණය විය  

 

එම තීරණය එම අවසථ්ාදේ පැමිණ රැඳී සිටි සියලු මන්ත්රීවරුන්ත්රදේ කැමැත්ත මත   ඒකමතිකව  සම්මත විය. 

 

ඔරපලෝසු පේලාපවන් පෙ.ව. 11.50 පත් විපේකය සෙහා සභාව කල් තබන ලදි 

 

ඔරපලෝසු පේලාපවන් ෙ.ව. 12.30 පත් වපේකපයන් ෙසුව නැවත සභාව ආරම්භ කරන ලදි.  

 

ඔරපලෝසු පේලාපවන් ෙ.ව.12.30 ගරු ප්රා.ස.මන්ීනී ඒ.නන්දිකා ප්රියන්ති කුමාරි මිය  පිටවී යන ලදි.    

 

දයෝජනා අංක 06/2023/02(08) 

 

ගරු සභාෙති ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මහතා විසන්,උහන පසෞඛය ධවෙය නිළධාරී කාර්යාලපේ 

මහජන පසෞඛය ෙරීක්ෂකවරු ආහාර සාම්ෙල් ෙරීක්ෂාව සෙහා මාසකව එක් අපයකුට රු.1000.00 ක් බැගින් 

අත්තිකාරම් ලබා ගැනීම සෙහා ඉල්ලීම් කර ඇති බැවින් ඒ සෙහා සභා අනුමැතියට පයෝජනා පකාට ඉදිරිෙත් 

කරන ලදි .  
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ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රීනී ඊ.ආර්.සුමනාවතී මිය විසින්ත්ර එම දයෝජනාව  ස්ිර කරන ලදි. 
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ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී රංජිත් වනිගසිංහ ඒකනායක මයා. 

 

මහජන පසෞඛය ෙරීක්ෂකවරු සෙහා මාපේ කාලපේත් ආහාර සාම්ෙල් මිලදී ගැනීම සෙහා දීමනාවක් පගූ 

බවත් , ආහාර සාම්ෙල් මිලදී පගන ෙරීක්ෂාකර යම් ගැටළුවක් ෙැවතන පහාත් උසාවි ෙමා අයකරන ලෙ ෙඩ 

මුෙල 100% ක්ම අෙට ලැපබන බව ප්රකාශ කරන ලදි.අපි රු.1000.00 ක් වියෙම් කලත් යම් මහජන පසෞඛය 

ෙරීක්ෂකවරපයක් නඩු ෙහක් පහෝ ෙැමුපවාත් එයින් ලැපබන ෙඩ මුෙල සභාවට  ලැපබන බව සතය බවත් , 

නමුත් පමහි ගැටළුවක් තිපබන බවත් මහජන පසෞඛය ෙරීක්ෂකවරු පමානවා පහෝ භාණ්ඩ ටිකක් පවළෙසල් 

වලින් ලබාපගන බිල්ටික ලියා ෙමා මුෙල් ලබාගන්නා බවත් , එතනින් එහාට සභාවවත් ඒ පිලිබෙව පසායා 

පනාබලන බවත් ෙැහැදිලි කරන ලදි. රු.1000.00 ක් අෙ විසන් වියෙම් කර ඇති බැවින් එම රු. 1000.00 

අෙට ලැබි තිපබන අවසන් ප්රතිඵලය කුමක්ෙ යන්න පසායා බැලිය යුත බව ෙැහැදිලි කරන ලදි.එපසේ පසායා 

බැලීමට සභාෙතිතමාට හා පල්කම්තමියට අයිතියක් තිපබන බවත් පෙන්වා පෙන ලදි. මහජන පසෞඛය 

ෙරීක්ෂකවරු බිල් ටික ලියා ෙමා සභාපවන් මුෙල් ලබා ගැනීම සදුවන බවත් , භාණ්ඩ මිලදී ගැනීමක් සදුූවාෙ 

වත් අෙ පනාෙන්නා බවත් ප්රකාශ කරන ලදි.එම නිසා අෙ විසන් පමයට කල යුත්පත් ඔවුන් ලබා දී ඇති 

ොයකත්වය පසායා බැලීම බව ප්රකාශ කරන ලදි.වාර්ිකව දිය හැකි මුෙල සභාපේ අයවැය පල්ඛනපේ 

සෙහන්ව ඇති බවත් ප්රකාශ කරන ලදි.අෙ විසන්  ඒ සෙහා ලබා දී ඇති ොයකත්වය ඔවුන්පගන් ලබාගතයුත 

බව පෙන්වා පෙන ලදි.ඒ සෙහා අෙට ොයකත්වය ලබා දී පනාමැති නම් අෙ විසන් රුපියලක්වත් පගවියයුත 

නැති බව ෙැහැදිලි කරන ලදි .එපසේම පසෞඛය ධවෙය නිළධාරි කාර්යාලපයන් ෙසු විෙරමක් කලයුත බවත් 

, උහන බල ප්රපේශපේ පකාෙමණ වැටලීම් කර තිපබනවාෙැයි ෙත්ත ලබා ගත යුත බව ෙැහැදිලි කරන 

ලදි.එපසේම ෙනපත් සෙහන් පවන්පන් මහජනයාපේ පසෞඛය ආරක්ෂාකිරීම සභාපේ වගකීමක් බවයි.එමනිසා 

එය රු.1000.00 කට ලඝුකල පනාහැකි බවත් ,මහජන පසෞඛය යටපත් ෙනපත් අෙට බලතල දී ඇති බැවින් 

පමය අෙ විසන් ක්රියා කල යුතම බවෙ පෙන්වා පෙන ලදි.උහන සභාවට ඔවුන්පේ ොයකත්වය පකාෙමණ 

ලබා දී තිපබනවාෙ යන්න පසායාබලා , අපි සේවයංව ගත්විට පසෞඛය ධවෙය නිළධාරි කාර්යාලපයන් අෙට 

ලබාපෙන ොයකත්වය ඉතා වැෙගත් බවත් , පගාඩනැගිලි අයදුම්ෙත්ර සැකසීම , ෙරිසර බලෙත්ර ලබාදීපම්දී අෙට  

සහපයෝගය තිබිය යුත බවත් , අන්පනෝනය සම්බන්ධතාවය ඇතිව පම් ගමන යායුත බවත් ෙැහැදිලි කරන 

ලදි.අෙ ලබාපෙන මුෙලට සමගාමීව පම් කාර්ය සාර්ථකව සදුවිය යුත බව පෙන්වා පෙන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී ඩී.ඒ. දදලංකාවල මයා. 

 

පමතනදී බැලූ විට අපි ආයතන පෙකක් බවත් , නමුත් පබාපහෝ අවසේථාවල අපි එකට වැඩකරන අවසේථා 

තිපබන බවත් , අනිත් ආයතන හා පම් ආයතන පෙක ගත් විට පබාපහෝ අවසේථාවල වරින් වර ගැපටන 

තත්වයක් තිපබන ආයතන පෙකක් බවත් , එයට විපශේෂම පහේතව පලස මා ෙකින්පන් ඔබතමාපේ බලය ෙවා 

අික්රමණය කර එහි නිළධාරීන් වැඩ කටයුත කල බවත් , මුළු ප්රාපේශිය සභාවම හෑල්ලුවට ලක් කරමින් 

ඔවුන් කටයුත කල බවත් පෙන්වා පෙන ලදි.ඒ අවසේථාපේදී පසෞඛය අංශය මූලිකව වැඩකල බව පෙන්වා 

පෙන ලදි.පසෞඛය සම්බන්ධව ෙැන නගින ගැටළු අපප් ප්රාපේශිය සභාපවන් නිරාකරණය කිරීම සදුවන බවත් 

, ප්රපේශපේ කැලි කසල ටික ක්රමවත්ව රැපගන විත් බැහැර කිරීම සදුවන බවත් , පසෞඛය සම්බන්ධව 

ෙැනනගින ගැටළු වලට නිවැරදි විසදුම් පසායා ප්රාපේශිය සභාවක් පලස ඉදිරියට යන බවත්  මහජන පසෞඛය 

ෙරීක්ෂකවරු ඔවුන්පේ රාජකාරිය හරියට සදුකල යුත බවත් , ඔවුන්පේ රාජකාරියට අෙ විසන් පගවීමක් සදු 

පනාකලයුත බවත් , ෙැහැදිලි කරන ලදි.ඔවුන්ට සයළුම දීමනා ඔවුන්පේ ආයතනපයන් ලැපබන බවත් , රට 

පම් තරම් අගාධයකට වැටිලා තිපබන පමාපහාතක පමවැනි ඉල්ලීමක් කිරීම වැරදි සහගත බවත් ,මාපේ 

පෙෞේගලික අෙහස නම් පම් දීමනාව ලබා දීමට සුදුසු නැති බවත් ෙැහැදිලි කරන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී රංජිත් වනිගසිංහ ඒකනායක මයා. 

 

පෙලංකාවල මන්ීතමාපේ අෙහසට මා විරුේධ පනාවන බවත් , නමුත් ගැටළුවක් ෙවතින බවත් , අපප් 

පල්කම්තමියපේ දීමනා පගවීම සම්බන්ධව කතා කිරීපම්දී ෙැවසූ ෙරිදි ඔවුන් ඉල්ලා සටින්පන් පම් ප්රපේශපේ 

පසෞඛය සම්බන්ධ ගැටළුවකට විසදුමක් ලබා දීමට ආහාර සාම්ෙල් ලබා ගැනීම සෙහා බවත් ෙැහැදිලි කරන 

ලදි.පමය ඔවුන්පේ දීමනාවක් පලස ඉල්ලා පනාසටින බවත් , ආහාර සාම්ෙල් ලබා ගැනීම සෙහා පම් මුෙල 

ඉල්ලා සටින බවත් , ෙැහැදිලි කරන ලදි.පම් මුෙල අෙ විසන් ලබා දිය යුතමයි.එය ගැටළුවක් තිපබන බව 
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ෙැහැදිලි කරන ලදි.පමය මහජන පසෞඛය ෙරීක්ෂකවරුන්පේ පෙෞේගලික අවශයතාවයකට පනාඉල්ලන 

බවත් ,සභාපවන් සදුවියයුත කාර්යයක් සෙහා ඔවුන්පේ මැදිහත් වීපමන් පමය සදුවන බවත් ෙැහැදිලි කරන 

ලදි.මුෙල් නිකුත් කලාට ෙසු නඩු පකාෙමණ ෙැම්මාෙ යන ප්රිඵලය පසායා බැලිය යුත බව ප්රකාශ කරන 

ලදි.එයින් ලැපබන ප්රිඵලය සාර්ථකනම්  ෙමණක් ඉදිරියට ඒ සෙහා දීමනාව ලබා දීම සදු ූවාට ගැටළුවක් 

නැති බවත් ප්රිඵලයක් පනාමැතිනම් එය නවතා ෙමන පලසත් ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ආහාර සාම්පල් පරීක්ෂාව සදහා අත්තිකාරම් මුදල් දගීමට පනදත් සදහන්ත්රව ඇේදැයි අධීක්ෂණය කර 

පලාත් පාලන සහකාර දකාමසාරිස් මගින්ත්ර පලාත් පාලන දකාමසාරිස්ට ලිඛිතව දයාමු කර අනුමැතියක් ලබා 

ගැනීමට තීරණය විය.  

 

එම තීරණය එම අවසථ්ාදේ පැමිණ රැඳී සිටි සියලු මන්ත්රීවරුන්ත්රදේ කැමැත්ත මත   ඒකමතිකව  සම්මත විය. 

 

දයෝජනා අංක 06/2023/02(09) 

ගරු සභාෙති ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මහතා විසන්,ඝන අෙරවය කළමනාකරණ කටයුත විිමත් 

කිරීම සම්බන්ධපයන් ෙැවති මාර්ග ගත සාකච්ඡාව මඟින් සාකච්ඡාකරගත් ෙරිදි උහන ප්රාපේශිය සභාපේ 

ඝන අෙරවය අම්ොර නගර සභාව පවත ඉදිරිපේදී භාර පනාදී අෙ  ආයතනයට අයත් ඝන අෙරවය ෙැමීමට 

සුදුසු සේථානයක් සකසේකර ගන්නා පලස ෙැනුම් දුන් අතර එයට සුදුසු සේථානයක් පයෝජනා කරන පමන් ගරු 

සභාවට පයෝජනා පකාට ඉදිරිෙත් කරන ලදි.  

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රීනී පී.ඒ.අයි. සන්ත්රයා පලිහක්කාර මිය විසින්ත්ර එම දයෝජනාව  ස්ිර කරන ලදි. 

 

ගරුසභාපති තුමා.  

 

නුපේලන්ෙ අවට ඉඩමක් පවන්කර ඇති බවත්, එය සකසේකර ගන්නා තරු අම්ොර නගර සභාවට ඝන අෙරවය 

ලබාදීම සදුවන බවත් , නුපේලන්ෙ අවට ඉඩම සකසේකර ගත් ෙසු  එයට ඝන අෙරවය බැහැර කිරීම සදුවන 

බවත් ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

නුදේලන්ත්රද අවට ඉඩම  ඝන අපද්රවය බැහැර කිරීම සදහා සුදුසු බව සභාදවන්ත්ර තීරණය විය. 

 

එම තීරණය එම අවසථ්ාදේ පැමිණ රැඳී සිටි සියලු මන්ත්රීවරුන්ත්රදේ කැමැත්ත මත   ඒකමතිකව  සම්මත විය. 

 

දයෝජනා අංක 06/2023/02(10) 

 

ගරු සභාෙති ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මහතා විසන්,ආපේශක විදුලි කාර්මික වශපයන් පසේවය කරන 

ආර්.එම්. සුධීර සම්ෙත් මහතා විසන් රක්ෂණාවරණයක් හා ආයුධ කට්ටටලය හා ආරක්ිත ඇදුම් ඉල්ලා 

ලිපියක් ඉදිරිෙත් කර ඇති බැවින් ඒ සෙහා සභා අනුමැතියට පයෝජනා පකාට ඉදිරිෙත් කරන ලදි  
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ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී දක්.එම්.කුලතුංග මහතා  විසින්ත්ර එම දයෝජනාව  ස්ිර කරන ලදි. 
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ගරු උපසභාපති එච්.එම්.ජගත් දේ ප්රිය අදේවර්න  මයා. 

 

අවශයය භාන්ඩ කට්ටටලය හා ඇදුම් හා සෙත්ත ලබාදීම සදුවියයුත බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

 

එම අවස්ථාදේ පැමිණ රැඳී සිටි සියලු මන්ත්රීවරුන්ත්රදේ කැමැත්ත මත එම දයෝජනාව  ඒකමතිකව  සම්මත 

විය. 

 

දයෝජනා අංක 06/2023/02(11) 

ගරු ප්රා.ස.මන්ී ඒ.ලලිත් කුමාර මහතා විසන් මධයම කෙවුර පරෝහලට ඉන්ධන සහනයක් ලබා ගැනීම 

සම්බන්ධව ඉදිරිෙත් කරනු ලබන පයෝජනාව.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



20 
 

 

 

 

 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී ආර්.ඒ.ඩී.සිසිර  ාන්ත්රත කුමාර  මහතා  විසින්ත්ර එම දයෝජනාව  ස්ිර කරන ලදි. 
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ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී ඒ.ලලිත් කුමාර මහතා. 

 

මධයම කෙවුර පරෝහල ෙසුගිය වකවානුපේ ඉතාම අරාජික තත්වයකට ෙත්වී තිබූ  පරෝහලක් බවත් ,යුේධය 

අවසන් වීමත් සමගම පරෝහල ෙැන් යථා තත්වයට ෙත්පවමින් තිපබන බවත් , දියුණුව කරා යමින් තිපබන 

නමුත් රජපේ ප්රතිොෙන මුෙල් ලැබීම් පබාපහෝදුරට කප්ොදු කිරීම නිසා ෙහසුකම් අඩුවී ඇති බව ෙැහැදිලි 

කරන ලදි.එම පරෝහපල් පරාහල් කමිටුව නිපයෝජනය කරන නිපයෝජිතයකු පලස මම ෙසුගිය කාලපේ එම 

පරෝහපල් අක්රියව තිබූ පබාපහෝ පේවල් ප්රපේශපේ ෙරිතයාගශීලීන්පේ ොයකත්වය මත සක්රීය කර ගැනීමට 

හැකිූ බවත් පෙන්වා පෙන ලදි පරෝහපල් ගිලන් රථය ගාල්කර තිබූ බවත් , ප්රපේශපේ ජනතාව සමග එකත 

වී රු.180000.00 ක් වැනි මුෙලක් වියෙම් කර එම ගිලන් රථය යථා තත්වයට ෙත්කර ධාවනයට පයාමුකල 

බවත් , එපසේම විදුලිජනක යන්ත්රයක් එහි පනාතිබූ බවත් , දිනක් රාී 8.00 ෙමණ රිය අනතරක් වී පරෝගිපයකු 

රැපගන ආ පමාපහාතක විදුලිය විසන්දි වී තිබූ බැවින් ධවෙයවරුන්පේ ජංගම දුරකථනපේ විදුලි ෙන්ෙම 

භාවිතා කර හිසට මැහුම් ෙැමූ බවත් මා එම පමාපහාපත් එහි සටි බැවින් අත්ෙැකීම් ඇති බවත් ප්රකාශ කරන 

ලදී. එහිදී අෙහසුතාවයකට ෙත්ූ බවත් ෙසු දිනම අෙ කමිටුව රැසේවී චාර්ේ කරන බල්ේ 04ක් පරෝහලට ලබා 

දුන් බවත් එය ෙැනට භාවිතා කරන බවත් ඉන්ෙසු ෙරිතයාගශීලීපයක්පගන් විදුලි ජනක යන්ත්රයක් ලැබුණු 

බවත් නමුත් එයට ඉන්ධන ලබා ගැනීමට රජපේ ප්රතිොෙන වල හැකියාවක් පනාමැති බවත් එමනිසා විවිධ 

ක්රම මඟින් ඉන්ධන ලබා ගත් බවත් ජනවාරි මාසපේ නාවිෙන්පේලි ප්රාපේශීය සභාපේ සභාෙතිතමා ඉන්ධන 

ලීටර 50 කට ප්රතිොෙන ලබා දුන් බවත් ප්රකාශ කරන ලදී. පම් මාසපේ පකාපහන්වත් ඉන්ධන ලැබී පනාමැති 

බවත් එමනිසා ධවෙය නිලධාරීතමා මාපගන් ඉල්ලීමක් කර ඉන්ධන ඉල්ලා සටිපේ උහන ප්රාපේශීය 

සභාපවනුත් යම් ෙරිතයාගයක් ලබා පෙන පලසයි. පලාකු වියෙමක් අෙට ෙැරීමට පනාහැකි වුවත් දින පෙක 

තනකට පහෝ විදුලි ජනක යන්ත්රය ක්රියාත්මක කර ගැනීම සඳහා යම් උෙකාරයක් කිරීමට හැකිනම් බැලීම 

සඳහා මාපේ පයෝජනාවක් පලස ඉදිරිෙත් කර බව ප්රකාශ කරන ලදී. පමහිදී යම් යම් ගැටළු ෙැන නැගිය හැකි 

බව මා ෙන්නා බවත් සභාපේ අරමුෙල් තත්ත්වය ගැන හා අෙහසුතා ගැන මා ෙන්නා බවත් පම් තලින් අෙට 

කිසම ආොයමක් පනාලැපබන බවත් ප්රකාශ කරන ලදී. මන්ීවරුන්පගන් තපනන් එකක් ෙමණ පම් 

පරෝහපලන් ප්රතිකාර ලබන බව මා ෙන්නා බවත් නමුත් පමය නාවිෙන්පේලි ප්රාපේශීය සභාවට අයත් භූමියක 

පිහිටා ඇති බව පෙන්වා පෙන ලදී. නමුත් පමයින් වැඩි ප්රමාණයක් ප්රතිකාර ගන්පන් අපප් සංහල ජනතාව 

බව පෙන්වා පෙන ලදී. එමනිසා නීතයානූකූල බාධා පනාතිපබනවානම් පම් ගැන පසායා බලා යම් සහනයක් 

සලසා පෙන පලස ඉල්ලා සටින ලදී. අෙට හැකි ෙමණින් යම් ෙරිතයාගයක් කළ හැකි නම් කිරීම සුදුසු බව 

මාපේ පයෝජනාපවන් ඉදිරිෙත් කරන බව ප්රකාශ කරන ලදී.  

 

 ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී එච්.ජී. ජයතිලක මහතා. 

 

සයලුම පෙනාපගන් අවසර ගත් බවත් ලලිත් මන්ීතමා පගන ආ පයෝජනාව පිළිබඳ අපිත් අෙහසක් ෙැක්විය 

යුත බවත් ප්රකාශ කරන ලදී. අපප් ප්රපේශපේ පම් පරෝහල පිහිටා නැති වුවත් වීරපගාඩ ප්රපේශපේ සංහල 

ජනතාව පම් පරෝහල තලින් විශාල වශපයන් පසේවය ලබා ගන්නා බවත් ප්රකාශ කරන ලදී. එතමා ෙැවසු 

ආකාරයට එතමා මැදිහත් වී එම පරෝහලට විශාල වශපයන් උෙේ උෙකාර සදු කළ බව අෙෙ ෙන්නා බව ප්රකාශ 

කරන ලදී. එපසේම මම ඒ පරෝහලට ගිය අවසේථාවක ධවෙය අිකාරිතමා මා සමඟ ෙවසා සටිපේ 

නාවිෙන්පේලි ප්රාපේශීය සභාපේ සභාෙතිතමා උෙේ උෙකාර කළ බවයි. ලලිත් මන්ීතමා උෙේ උෙකාර කරන 

බව අෙ සමඟ ෙවසා සටි බව ප්රකාශ කරන ලදී. පසෞඛය පිළිබඳ කතා කරන විට අෙට ජනතාවපේ පසෞඛය 

පිළිබඳ පලාකු කාර්යය භාර්යක් තිපබන බවත් වීරපගාඩ ප්රපේශපේ සට අම්ොර පරෝහලට යාමට විශාල 

කාලයක් හා වියෙමක් ෙැරීමට සදුවන බවත් නමුත් මධයම කඳවුර පරෝහලට ඉතා කඩිනමින් හා අඩු 

වියෙමකින් යා හැකි බවත් පෙන්වා පෙන ලදී. එමනිසා පමම කාර්ය සඳහා අෙට යම්කිස ොයකත්වයක් 

යම්කිස උෙකාරයක් කිරීමට හැකිනම් ජනතාව ෙැත්පතන් බලා ජනතා නිපයෝජිතයන් පලස අෙට යම් පෙයක් 

කරන්නට හැකිනම් එය කිරීම සුදුසු බව ප්රකාශ කරන ලදී. පම් පරෝහල යුේධය නිසා කාලයක් අඩෙන වී තිබූ 

බවත් ෙැන් එය යථා තත්ත්වයට ෙත්වී ඇති බවත් ෙසුගිය කාලපේ නුවන් ධවෙයවරයා කටයුත කරපගන 

ගිය බවත් ෙැන් ඉසුරු ධවෙයවරයා වැඩකටයුත කරපගන යන බවත් ප්රකාශ කරන ලදී. අත්තටම කාපේ 

පහෝ උෙේ උෙකාර ලබා පගන පම් පරෝහල දියුණු කිරීමට එතමාට උවමනාවක් ෙවතින බවත් ප්රපේශපේ 

ජනතාවට පසෞඛය ෙැත්පතන් ඉටු විය යුතකම් පකාටස ඉටු කිරීමට විශාල උත්සාහයක ෙසුවන බවත් ප්රකාශ 
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කරන ලදී. එමනිසා ප්රපේශපේ මන්ීවරපයකු පලස මමත් ඔබ සයලු පෙනාපගන් පම් කටයුත්තට 

සහපයෝගය ලබා පෙන පලස ඉල්ලා සටින බව ප්රකාශ කරන ලදී.  

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී එන්ත්ර. අමරකීර්ති මහතා. 

 

ගරු සභාෙතිතමනි, මා හිතවත් සපහෝෙර ලලිත් මන්ීතමා පගන ආ පයෝජනාවට මමත් වචන පෙක තනකින් 

පහෝ සහපයෝගයක් දිය යුත යැයි සතූ බවත් මීට වසර ගණනාවකට පෙර අෙ ෙදිංි වී සටිපේ වීරපගාඩ 

ප්රපේශපේ බවත් මමත් පමපලාව එළිය ෙැක තිපබන්පන් එම පරෝහපල් දී බවත් ෙසුගිය කාලපේ ත්රසේතවාදී 

කරෙර නිසා එම පරෝහල විශාල පලස අභාවයට ෙත්වී පගාසේ තිබූ බවත් නමුත් ෙසුගිය කාලපේ පරෝහල යථා 

තත්ත්වයට ෙත්වී ධවෙයවරුන් 04 කු ෙමණ එහි පසේවය කරන බවත් ජනතාවට පසේවයක් පවනවානම් අෙ 

ඉතාමත් කැමති බවත් ප්රකාශ කරන ලදී. ලලිත් මන්ීතමා පගන ආ පයෝජනාවට දින කීෙයකට පහෝ ඉන්ධන 

ප්රමාණයක් ලබා දිය හැකි නම් ප්රපේශපේ ජනතාව පවනුපවන් කරන විශාල පමපහවරක් වන බවත් එමඟින් 

ඉතාමත් ඕනෑකමින් පම් කටයුත්ත කරනවානම් ඉතා සුදුසු බව ප්රකාශ කරන ලදී.  

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රත්රිනී දේ.පී. සුගන්ත්රි ෂාවිකා මිය 

 

ලලිත් මන්ීතමා පමවැනි පයෝජනාවක් පගන ඒම ගැන පබපහවින් සේතූතිවන්ත වන බවත් පගෙරක විදුලිය 

යනවාට වඩා විශාල පසේවයක් වන පමවැනි සේථානයක විදුලිය විසන්ි ූවාට ෙසු විශාල අෙහසුතා රැසකටම 

මුහුණ පෙන බවත් එමනිසා පමයට සහනයක් පලස ඉන්ධන යම් ප්රමාණයක් ලබා දිය හැකි නම් ඉතා සුදුසු 

බව ප්රකාශ කරන ලදී. වීරපගාඩ ප්රපේශපේ ජනතාවට යම් හදිස අසනීෙයකදී අම්ොරට යාපමට සදු ූ විට 

කාලය පගාඩක් වැය වන බවත් එවැනි අවසේථාවල ක්ෂණිකව මධයම කඳවුර පරෝහල පබපහවින් 

ප්රපයෝජනවත් වන බවත් ප්රකාශ කරන ලදී. පමය නාවිෙන්පේලි ප්රාපේශීය සභාවට අයත් අපප් ප්රාපේශීය 

සභාපවන් ඉන්ධන සුළු ප්රමාණයක් පහෝ ලබා දිය හැකි නම් එය මහඟු පුණයකර්මයක් බව ප්රකාශ කරන ලදී. 

පම් සඳහා සයලුම පෙනාපේ සහපයෝගය ලබා පෙන පලස ඉල්ලා සටින ලදී.  

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී දක්. දේමසිරි මහතා. 

 

ලලිත් මන්ීතමා පගන ආ පයෝජනාවට මාපේ කැමැත්ත ප්රකාශ කරන බවත් යම් උෙකාරයක් කිරීමට 

සභාවට හැකිනම් එපසේ කරන පලසත් පනාමැති නම් පෙෞේගලිකව පහෝ එකතවී යම් උෙකාරයක් කළ හැකි 

නම් එය ඉතා සුදුසු බව ප්රකාශ කරන ලදී.  

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී ආර්.ඒ.ඩී. සිසිර  ාන්ත්රත කුමාර මහතා. 

 

ලලිත් මන්ීතමා අගන ආ පයෝජනාව මා විසන් සේීර කළ බවත් මමත් එම පයෝජනාව පිළිබඳව වචන 

කීෙයක් කතා කළ යුත බව මා සතන බව අෙපේ බල ප්රපේශයට අයිති වුපන් නැතත් නාවිෙන්පේලි ප්රාපේශීය 

සභා බල ප්රපේශයක පිහිටා තිබූනත් එම පරෝහපලන් වැඩි ප්රතිලාභ ලබන්පන් උහන බල ප්රපේශයට අයත් 

සංහල ජනතාව බව පෙන්වා පෙන ලදී. එපසේම අපප් ලලිත් මන්ීතමා විශාල සමාජ පමපහවරක පයපෙන 

මන්ීවරපයකු පලස පමතමා මධයම කඳවුර පරෝහපල් පරෝහල් කමිටුපේ සාමාජිකපයකු පලස කාර්යය 

භාර්යයන් රැසක් කරන බවත් පමම මධයම කඳවුර පරෝහපල් අඩුොඩු පිළිබඳ ධානෙතියන් පිළිබඳව සාකච්ඡා 

කර ෙරිතයාග ලබා ගන්නා බවත් ප්රකාශ කරන ලදී. අඩුොඩු රැසක් සකසා ගන්නා පමාපහාතක අපෙන් 

උෙේවක් ඉල්ලා සටි පමවැනි පමාපහාතක ඔවුන්ට සහපයෝගයක් පලස යම් උෙකාරයක් කිරීම සුදුසු බව 

ප්රකාශ කරන ලදී. එමනිසා සභාපවන් යම් කාර්යයක් කරන්නට පනාහැකි නම් අපප් පම් සටින මන්ී පිරිස 

සමඟ සාකච්ඡා කර අපි පුේගලිකව පහෝ එම පරෝහලට සහපයෝගයක් ෙැක්වීම සුදුසු බව ප්රකාශ කරන ලදී.  

 

 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී ඩී.ඒ. දදලංකාවල මහතා. 
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ලලිත් මන්ීතමා ඉතා වැෙගත් පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කර ඇති බවත් ෙසුගිය කාලපේ මධයම කඳවුර පරෝහල 

ඉතා ජනප්රිය ූ පරෝහලක් බවත් පගාඩක් ජනතාව පම් පරෝහල පිළිබඳ ඉතා ෙැහැදීමකින් කතා කරන බවත් 

අම්ොර පරෝහල තරම් තෙබෙයක් නැති නිසා ඉක්මනින් ප්රතිකාර ගත හැකි බව ප්රකාශ කරන ලදී. ධවෙය 

සායන කටයුත වැනි පේ වැඩි පේගපයන් සදුවන බවත් පෙන්වා පෙන ලදී. නාවිෙන්පේලි ප්රාපේශීය සභාවට 

පමය අයිති වුවත් එය ගැටළුවක් කර ගත යුත නැති බවත් ප්රකාශ කරන ලදී. අඩුම තරපම් පතල් ලීටර 25 

කින් පහෝ ආධාරයක් කරන්නට හැකි නම් එය ඉතා වැෙගත් බව ප්රකාශ කරන ලදී. එය ජනතාව පවනුපවන් 

කරන ලෙ ෙරිතයාගයක් පලස සළකා එය කිරීම සුදුසු බව ප්රකාශ කරන ලදී.  

 

ගරු උප සභාපති එච්.එම්. ජගත් දේ ප්රිය අදේවර්න මහතා. 

 

ලලිත් මන්ීතමාපේ පයෝජනාව ඉතා පහාඳ බවත් අපප් ප්රාපේශීය සභපේ ඉන්ධන බිල ලක්ෂ 12 ක් වැනි 

මුෙලක් වන බවත් එය පගවා ගැනීමට පනාහැකිව තිපබන බවත් ප්රකාශ කරන ලදී. ප්රාපේශීය පරෝහල් ගත් 

විට එම පරෝහල් වල ප්රශේන පගාඩක් තිපබන බවත් ෙසුගිය දිනක ජයවීර මන්ීතමා මා හට දුරකථපයන් 

ෙැනුම් දී පසනරත්පුර පරෝහපල් විවිධ ගැටළු තිපබන බව ප්රකාශ කරන ලදී. ඉන්ධන සභාපවන් ලබා දීම 

කිරීමට හැකියාවක් පනාමැති තත්ත්වයක් ෙවතින නිසා මාපේ දීමනාපවන් රු. 1000.00 ක් ලබා පෙන බවත් 

එපසේ සයලු මන්ීතවරුන්ට හැකිනම් රු. 1000.00 බැඟින් ලබා දීම සුදුසු බව පයෝජනා කරන ලදී. එවිට අෙට 

පතල් ලීටර 65 ක් ෙමණ අරපගන දිය හැකි බව ප්රකාශ කරන ලදී.  

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී ඒ. සුසන්ත්රත කුමාර කුසුම්සිරි මහතා. 

 

ලලිත් මන්ීතමා පගන ආ පයෝජනාව ඉතා වැෙගත් පයෝජනාවක් බවත් මධයම කඳවුර පරෝහල නාවිෙන්පේලී 

ප්රාපේශීය සභාවට අයත් බල ප්රපේශයක පිහිටා තිබුනෙ උහන ප්රාපේශීය සභා බල ප්රපේශයට අයත් වීරපගාඩ 

ප්රපේශය ගත් විට පුසේතකාල වලට සායන මධයසේථාන වලට පරෝහල් වලට අඩුම ප්රතිශතයක මුෙල් පවන්වී 

ඇති බව පෙන්වා පෙන ලදී. පකපසේ නමුත් අමරකීර්ති මන්ීතමා ෙමණක් පනාව මාත් ඉෙදී තිපබන්පන් 

මධයම කඳවුර පරෝහපල් බව ප්රකාශ කරන ලදී. යුේධයට පෙර අම්ොර දිසේික්කපේ උහන බල 

ප්රපේශයපවැඩිම දියුණුම නාගරික ප්රපේශය මධයම කඳවුර ප්රපේශය බවත් නමුත් ෙැන් පනාදියුණු බවත් 

උහනට වැඩිය පගානාපගාල්ලට වඩා ඒ වකවානුපේ දියුණු තත්ත්වයක් මධයම කඳවුර ප්රපේශපේ තිබුන බව 

පෙන්වා පෙන ලදී. යුේධය නිසා එම පරෝහල අඩෙන ූ බවත් ලලිත් මන්ීතමා කියූ ආකාරයට යළිත් එම 

පරෝහල පහාඳ තත්ත්වයකට ෙත්වී ඇති බව ප්රකාශ කරන ලදී. පම් වන විට අම්ොරට යන පරෝගීන්පගන් 

80% ක්ම මධයමකඳවුර පරෝහලින් ප්රතිකාර ගන්නා මට්ටටමට ෙැමිණ ඇති බව ප්රකාශ කරන ලදී.  අෙ බල 

ප්රපේශපේ ජීවත්වන 80% ක ෙමණ ජනතාවක් පමම පරෝහල භාවිතා කරන බව පෙන්වා පෙන ලදී. එමනිසා 

පමම පයෝජනාවට අනුව ලබා දිය හැකි ඉන්ධන ප්රමාණය උෙරිමපයන් ලබා දීමට කටයුත කරන පලස ඉල්ලා 

සටින ලදී.  

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී දර් න නුවන්ත්ර වි ්නදේව මහතා. 

 

ලලිත් මන්ීතමාපේ පයෝජනාව ඉතාමත්ම පහාඳ එකක් බවත් එහිදී ක්රියාව වැෙගත් වන බවත් උෙ 

සභාෙතිතමාපේ පයෝජනාව අනුව ෙැන් සයලුම මන්ීවරුන් ඒකමතිකව ක්රියාත්මක වී තමන්පේ දීමනාපවන් 

රු. 1000.00 ක මුෙලක් පම් සඳහා ලබා දීමට කැමැත්ත ප්රකාශ කිරීම ඉතා පහාඳ ආෙර්ශයක් බවත් පෙන්වා 

පෙන ලදී. ප්රාපේශීය සභාපේ මන්ීවරු එකතවී යම් කිස පහාඳ පෙයක් සදු කිරීම පම් පේලාපේ ඉතාම වැෙගත් 

බව පෙන්වා පෙන ලදී. උෙ සභාෙතිතමාපේ පයෝජනාව ෙැන්ම ක්රියාත්මක වීම ගැන සයලුම පෙනාට 

පබපහවින් සේතූතිවන්ත වන බව ප්රකාශ කරන ලදී. 

 

 

 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී දක්.එච්. චමින්ත්රද පුෂ්ප කුමාර මහතා. 
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ලලිත් මන්ීතමා පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කපල් ප්රාපේශීය සභාව මට්ටටමින් යම් උෙකාරයක් කරන්න පුළුවන් ෙ 

කියා බැලීමට බවත් පකපසේ නමුත් එම පයෝජනාවට පම් පමාපහාපත්ම උෙකාර කිරීමට උෙ සභාෙතිතමා 

ගත් තීන්දුව ගැන මා ෙළමුපවන්ම උහන ප්රාපේශීය සභාපේ සභිකපයකු පලස සේතූතිවන්ත පවන බව ප්රකාශ 

කරන ලදී. පම් පයෝජනාවට අෙහසේ ෙැක්ූ සයලුම මන්ීවරු ෙවසා සටිපේ පම් පයෝජනාව පහාඳ බවත් එයට 

උෙේ කිරීම සුදුසු බවයි. නමුත් මන්ීවරු පලස අෙ පම් පමාපහාපත්ම ක්රියාත්මක වී පම් පේ කරමු යැයි උෙ 

සභාෙතිතමා ඍජුවම ෙවසා සටි බවත් එපසේ එම පයෝජනාව පම් පමාපහාත වන විට ක්රියාත්මක වී තිපබන 

බවත් එය පබාපහාම පහාඳ ඉතා ගුණාත්මක පෙයක් බවට ෙත්වී තිපබන බවත් ප්රකාශ කරන ලදී. අෙ බල 

ප්රපේශපේ හිමිදුරාව ප්රාපේශීය ධවෙය කාර්යාලපේ කුණු (සරිනිජර්, පගෝසේ කෑලි ආදිය) අෙ සභාව විසන් ටික 

දිනක් පගන ආ නමුත් ෙැන් ඒවා අරගැනීමට පනායන බවත් මා පබපහත් ලබා ගැනීමට ගිය අවසේථාවක එහි 

ධවෙයවරයා මා පවත ඒ බව ෙන්වා සටි බවත් එම කුණු ප්රතිචක්රීකරණය කරන්නට බැරි බව මා සමග ෙැවසූ 

බව ප්රකාශ කරන ලදී. හිමිදුරාව පරෝහපල් ධවෙයවරයාත් වීරපගාඩ ප්රපේශපේ ෙදිංිකරුපවක් බවෙ ප්රකාශ 

කරන ලදී. අෙට අයත් ප්රාපේශීය පරෝහල් වල තිපබන අඩුොඩු අෙ විසන් පසායා බලා මන්ීවරුන්පේ 

සහපයෝගයත් අරපගන උෙේ කිරීම සදුවිය යුත බවත් ඒ සඳහා ඔබතමාපේ සහපයෝගය ලබා පෙන පලසෙ 

ඉල්ලා සටින බව ප්රකාශ කරන ලදී. සභාපේ මැදිහත්වීම ලබා දීම පුණයකර්මයක් බවෙ ප්රකාශ කරන ලදී. පම් 

පිළිබඳව ඔබතමාපේ අවධානය පයාමු කර කුණු ටික අරපගන ඒමට කටයුත කරන පලස ප්රකාශ කරන ලදී. 

ලලිත් මන්ීතමා පගන ආ පයෝජනාව සයලු මන්ීවරු පිළිඅරපගන සභාපේ උෙකාරයක් පලස පනාව 

මන්ීවරුන්පේ පෙෞේගලික උෙකාරයක් පලස බල ගැනීවම ගැන සයලු පෙනාටම සේතූතිවන්ත වන බව 

ප්රකාශ කරන ලදී. පමවැනි පබාපහෝ පේ අෙට එකතවී කරන්නට පුළුවන් බවත් මා සතන බව ප්රකාශ කරන 

ලදී. පමවැනි ප්රශේන එන්නට කලින් පසායා බලන පලසත් හිමිදුරාව ප්රාපේශීය පරෝහපල් කුණු ප්රශේනය ගැනත් 

ඔබතමාපේ අවධානය පයාමු කරන පලසත් ප්රකාශ කරන ලදී.  

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී දේ.ආර්. ජගත් ප්රසන්ත්රන මහතා. 

 

පම් අවසේථාපේ පුංි ඉල්ලීමක් කරන්නට තිපබන බවත් පසනරත්පුර පරෝහපල් ෙසුගිය කාලපේ ආපලෝකය 

පිළිබඳ ගැටළුවක් තිබුණ බවත් ධවෙයවරුන්ට ඔවුන්පේ නිල නිවාස වල සට පරෝහලට ෙැමිපණන 

මාර්ගපේ තිබූ විදුලි බුබුළු නැති වී ඇති බැවින් ඒවා ලබා ගැනීමට මාපගන් ඉල්ලීමක් කළ බවත් මාපේ ළඟ 

තිබුණු විදුලි බුබුළු 03 ක් ලබා දුන් බවත් තවත් විදුලි බුබුළු 03 ක් ෙමණ සභාපවන් ලබා දිය හැකි නම් ඉතා 

පහාඳ බව ප්රකාශ කරන ලදී. එය ලබා පෙන පලස මා පම් අවසේථාපේ ඉල්ලීමක් කරන බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ගරු උප සභාපති එච්.එම්. ජගත් දේ ප්රිය අදේවර්න මහතා. 

 

පසනරත්පුර පරෝහලට අවශයය විදුලි බුබුළු තන මා විසන් ලබාපෙන බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ගරුසභාපති තුමා.  

 

ලලිත් කුමාර මන්ීතමාපේ පයෝජනාව සම්බන්ධව පම් ආකාරයට පමම අවසේථාපේම ක්රියාත්මක වී විසදීම 

පිළිබෙ සයළුම මන්ීවරුන්ට සේතති වන්ත වන බවත් , ඔය ආකාරයටම පසනරත්පුර පරෝහපලන් හා 

හිමිදුරාව හා ලාතගල ප්රපේශවලින් ඉල්ලීමක් කර ඇති බවත් , එම ප්රාපේශිය පරෝහල් වල ගැටළුෙ පම් 

ආකාරයට යම් උෙකාරයක් කිරීමට සයළු පෙනාපේ සහපයෝගය බලාපොපරාත්ත වන බව ප්රකාශ කරන 

ලදි.තවෙ පහට දිනපයන් ෙසු මැතිවරණ කටයුත වලට තමන්පේ  රැසේවීම් කිරීම සෙහා සේථාන පවන්කර 

ගැනීමට හැකියාව ඇති බවත් අෙව ෙැනුවත් කර එපසේ රැසේවීම් තිපබන සේථාන පවන්කර ගැනීම සුදුසු බව 

ප්රකාශ කරන ලදි.ෙසුගිය දිනක විමලරත්න මන්ීතමා උහන නගරපේ පොළ භූමිය රැසේවීම් කිරීම සෙහා 

පවන්කර ගැනීමට ෙැමිණි ෙසු , පල්කම්තමිය විසන් සභාෙතිතමාපගන් විමසය යුත බව ෙැවසූ විට 

පල්කම්තමියට තර්ජනය කර කියාසට ඇත්පත් සභාෙතිතමාපගන් විමසය යුත නැති බවත් , පල්කම්තමියට 

එම කාර්ය සදු කල හැකි බවයි.ෙැන් එම මන්ීතමා පම් සභාපවන් බැහැර වී ඇති බවත් , එතමා මාධයපේදීන් 

දුටු විට භය වී පිටවී පගාසේ ඇති බවත් ප්රකාශ කරන ලදි.මා ෙැනුවත් පනාකර එපසේ මුෙල් ලබා ගත්පත් 

පකපසේෙැයි මා විසන් පල්කම්තමියපගන් විමසූ බවත් ,මා තවම සභාෙති බවත් , තවම ධූරපයන් විසුරුවා 

නැති බවත් , මා සටින තරු රැසේවීම් තැබීමට මාපගන් විමසීමක් පනාකර භූමිය කුලියට පනාපෙන පලස 
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පල්කම්තමිය ෙැනුවත් කල බවත් ප්රකාශ කරන ලදි.සයළුපෙනාටම අෙ සහපයෝගය ලබා දිය යුත බවත් ,නමුත් 

පොදු පවළඳ සංකීරිණයක් තිපබන තැනක එතන කඩ පප්ලියක් තිපබන බවත් , ඒ අය මාසක කුලියක් අෙට 

පගවන බව  අෙ මතක තබා ගත යුත බවත් ෙැහැදිලි කරන ලදි.එම නිසා අෙ පම් පිලිබෙ පිළිපවලට වැඩකල 

යුත බව පෙන්වා පෙන ලදි.  

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී රංජිත් වනිගසිංහ ඒකනායක මයා. 

 

උහන පොදු පවළඳ සංකීර්ණය රැසේවීම් තියන්නට කුලියට පනාපෙන පලස ප්රකාශ කරන ලදි.නිවාස 30 

ක්රීඩාංගනය ඒ සෙහා ලබාදිය හැකි බව පෙන්වා පෙන ලදි. අෙ දින සභා තීන්දුවක් පගන පොදු පවළඳ 

සංකීර්ණය රැසේවීම් තැබීම සෙහා කුලියට පනාදිය යුත බව සම්මත කර ගත යුත බව ප්රකාශ කරන ලදි.ෙැන් 

එම සේථානපේ ඇති කඩ ටික කඩා හෙන නිසා අමුරවය තබා ගැනීම සෙහා ඉඩකඩ තිබිය යුත බැවින් රැසේවීම් 

කිරීමට එම සේථානය පනාදීම සුදුසු බව පෙන්වා පෙන ලදි. 

 

ගරුසභාපති තුමා.  

 

පල්කම් තමිය බිලක් කඩා මුෙල් ලබාපගන ඇති නිසා ෙැන් කිසවක් කල පනාහැකි බවත් , නමුත් තර්ජනය 

කරන්නට ඔහුට හැකියාවක් පනාමැති බවත් ප්රකාශ කරන ලදි.මම පලාක්පකක් ආදී පලස ොට්ට ෙමන්නට 

ඔහුට පනාහැකි බවත් , විමලරත්න මන්ීතමාපේ ආණ්ඩුවක් යටපත් , ඔවුන්පේ සභාෙතිවරපයක් යටපත් 

ඔවුන්ට ඕන පෙයක් කරන්නට හැකි බවත් , පම්වා අහපගන ඉන්න බැරි නිසා සභාපවන් බැහැර පගාසේ ඇති 

බවත් ප්රකාශ කරන ලදි. මාධයපේදීන් දුටුවිට ෙැනලා දුවනවානම් අභිපයෝග භාර ගන්න ඔවුන් බැරි පකාටසක් 

බවෙ පෙන්වා පෙන ලදි.කවුරු රැසේවීම් තියන්න භූමිය පවන්කර ගැනීමට ෙැමිණියෙ  අෙ සමග කතාකර එය 

පවන්කර ගන්නා පලස ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ගරු උප සභාපති එච්.එම්. ජගත් දේ ප්රිය අදේවර්න මහතා. 

 

රංජිත් මන්ීතමා ෙවසා සටින්පන් සභාපවන් පොදු තීන්දුවක් ගතයුත බව නම් එය එපසේ කරන පලසත් , 

පොදු   පේ සයළුම පෙනාටම පමම පොළ භූමිය රැසේවීම් සෙහා ලබා පනාදී සටීම සුදුසු බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ගරුසභාපති තුමා.  

 

ෙැන් මුෙල් බැෙ එය පවන්කර ඇති බැවින් එපසේ තහනම් කරන්නට බැරිබව ප්රකාශ කරන ලදි.නමුත් මම ඔහුට 

අභිපයෝග කරන බවත් පුළුවන්නම් දිනලා ඇවිත් සභාව පිහිටුවලා පෙන්වන පලසයි. එතමාට එතමාපේ 

පකාට්ටඨාශයවත් දිනලා එන්න බැරිපවන බව ප්රකාශ කරන ලදි.මම ෙරේෙවන්න කිසම පකපනකුට බැරි බව 

ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී ඩී.ඒ. දදලංකාවල මහතා. 

 

ප්රාපේශිය සභාපේ භූමිය පවන්කර ගැනීමට සයළුම පෙනාට අවසර තිබුනත් පල්කම්තමියට හා නිළධාරී 

මණ්ඩලයට ොට්ට ෙැමීමට ඔවුන්ට හැකියාවක් නැති බවත් , මා එය පහලා ෙකින බවත් ප්රකාශ කරන 

ලදි.ඡන්ෙපේදී කාටවත් බලෙෑම් කරන්නට හැකියාවක් නැති බවත් පෙන්වා පෙන ලදි. ඔවුන් ඔවුන්පේ 

ෙසුගිය භීෂණය නැවත පගන එන්නට හෙන බවත් , තිසේසපුර පකාට්ටඨාශපේ වැෙගත් මහත්මයකුට එළියට 

බැසේපසාත් කණට ගසනවායැයි ෙවසා ඇති බවත් , තව අපප් හිතවත් මහත්මයකුපේ පගෙර පඩෝසර් කරනවා 

යැයි ෙවසා ඇති බවත් , ඒ ආකාරපේ පෙපක් ෙන්තිපේ පේශොලන ක්රමයක් ඉදිරියට පගනයන බව පෙන්වා 

පෙන ලදි.මම ඊපේ මළ පගෙරක යන්න හෙනවිට  එන්න එො ගහන්න ඉන්න බව මට ආරංි ූ බවත් , අපි 

මළපගෙර යන එක නවත්තන්න හෙන බවත් , 89 වර්ෂපේ අපි පේශොලනය කරා නම් අෙ පේශොලනය 

කරන්න භය නැති බවත් පෙන්වා පෙන ලදි.අෙ එතමා පමතන හිටියානම් වටින බව ප්රකාශ කරන ලදි.සභාවට 

මුහුණ පෙන්න බැරිව කී ොරක් ෙැනලා ගියාෙැයි විමසන ලදි.සභාව නිපයෝජනය කරන්පන් නැතිව ගම ගැන 

හිතන්පන් පකපසේෙැයි විමසන ලදි.  
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ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී දක්.එච්. චමින්ත්රද පුෂ්ප කුමාර මහතා. 

 

උහන පොදු පවළඳ සංකීර්ණය කුලියට දීම ගැන සාකච්ඡා ූ බවත් , උහන පොදු පවළඳ සංකීර්ණය කුලියට 

දීම සෙහා බිල්ෙතක් නිකුත් කර මුෙල් ලබාපගන තිපබන එක අවලංගු කිරීමට හැකියාව ඇත්නම් එපසේ කරන 

පලසත් එක් අපයකුට පහෝ එය ලබා දුන්පනාත් අෙටත් එය ලබා දිය යුත බව ප්රකාශ කරන ලදි පුළුවන්නම් 

සභා තීන්දුවක් අරපගන කාටවත් පෙන්පන් නැතිව සටීම සදුවිය යුත බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

එම අවස්ථාදේ පැමිණ රැඳී සිටි සියලු මන්ත්රීවරුන්ත්රදේ කැමැත්ත මත එම දයෝජනාව  ඒකමතිකව  සම්මත 

විය. 

 

07. කාරක සභාවල වාර්තා - නැත 

 

08.2023 ජනවාරි මස ආදායම් වියදම් වාර්තාව ඉදිරිපත් කිරීම 
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2023 ජනවාරි මස ඉදිරිපත් කරන ලද ආදායම් වියදම් වාර්තාව මහ සභාදේදී සම්මත විය. 
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09.2023 ජනවාරි මස ාවන සටහන්ත්ර ඉදිරිපත් කිරීම  
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10. දවනත්.  

 

ගරු ප්රාපේශිය සභා මන්ීවරුන්පේ පනාෙැමිණිම සම්බන්ධ ලිපි සභා අනුමැතිය සෙහා ඉදිරිෙත් කිරීම . 
 

 

1. එන්.ජී. චතරංග ෙර්ශන කුමාර මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

2. පී.පක්. තරිඳු තෂාන් ධනංජය මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී   

3. පක්.වී.ජී. නයනා කුමුදුනි මිය               ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 

4. ඩේ. රාණි මැණිපක් මිය    ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 

 

 මූලාසනය. 

 

නයාය ෙත්රානුකූලව අෙට නියමිත වැඩ කටයුත අවසන් බවත් මීළඟ සභාවාරය 2023.03.02 වන දින පෙ.ව. 

9.30 පමම සේථානපේදී ෙැවැත්පවන බවත් ෙක්වන ලදි. එදින ෙ.ව. 2.35 ට ෙමණ සභා කටයුත අවසන් කරන 

ලදි.  

 

 

 

පල්කම් 

ප්රාපේශිය සභාව 

උහන. 

 

 

 

2023/03/02 දින රැසේවීපම්දී සංපශෝධන සහිතව/රහිතව සභා සම්මත කරන ලදි. 

 

 

 

ගරු සභාෙති. 


